
 

 

 

 8/4/19 מועצהישיבת 

 , רועי קליין)דוברת( , סתיו שרוני)ס.יו"ר( , נועם צ'רניחובסקי)יו"ר האגודה( בשי שידלו נוכחים בישיבה:
, קרן )יו"ר משפטים( , עידו זינגר)מנכ"ל( , יובל עבדי)ראש זרוע אופרטיבית( , מתן שוורצמן)ועדת ביקורת(

)נציגת שנה ב'  , אור בוצר)יו"ר מדמ"ח( , שירה זילברשטיין)יו"ר כלכלה( , עדן אליהו)יו"ר מד"ה( שמיר
, טל )שנה ב' כלכלה( , טל מזרחי)קלדנית( , שר שמולביץ')נציג שנה ב' מד"ה( , תמיר מיכאלוביץ'מנע"ס(

 .)יו"ר תקשורת( , מרום הרוש)יו"ר עיצוב( בדש

, טל בדש, מרום זילברשטיין, עדן אליהו, קרן שמיר שי שידלוב, עידו זינגר, שירה נוכחים בעלי זכות הצבעה:
 הרוש.

 

 פרוטוקול הישיבה:

 18:01תחילת הישיבה: 

ה שנעשה היום, נתחיל בעדכונים ונעבור לניודי תקציב. העדכון הראשון הוא בהצלחה עם מאני ארוץ על  שי:
בה ירים שיצאו לדרך היום עם איסוף תרומות לפסח! עדכון שני, לפני שאעבור למחלקות אציין שהיש"היו

נם חברי ועצה שאימוכחים פה היום גם נציגי ננו על זה בישיבה הקודמת, ועהיום היא ועד מנהל פתוחה, הצב
 ועד.

 הפרויקט,יצאנו לדרך עם סטודנטים. דברים על הפרק, הראשון סטודנטים מלמדים  2נתחיל מאקדמיה, 
מכירים סטודנטים שרוצים ויכולים  םאתאם ליונית לא מעט סטודנטים שרוצים ללמד, שוב  ויצא פרסום ופנ

 .תפנו אותם ליונית להעביר

 נכון?ווכים תמ ספציפיתאנחנו  עידו:

 . , עידוסיפור אחר תכםיאכן, היה  שי:

זה בעבור מלגה. עוד  ,אם אתם מכירים תציעו לסטודנטים ,התחלנו לחפש מדריכים :אני ממשיך. לימודיות
זה כרגע מתגבש כרעיון לחתך  .דוח הסטודנטים -דבר שאנחנו מתחילים לעבוד עליו זה רעיון של מתן ויונית

יש דוח ברמה הארצית ורוצים לעשות ברמת המיקרו, אין תכנית מה  מצב הסטודנטים במכללה למנהל,
 .יהיה בדוח, משתף אתכם ברעיוןבדיוק 

 ואיפה אנחנו עומדים? ?גרף עם סקרים עידו:

התשובה מהשעות האחרונות ממי שעשה את הסקר בהתאחדות, הרעיון זה לעשות שאלה שתיים על  מתן:
 .ל לעירייה"וכנ ללראות את מצב הסטודנטים ולהציג למכללה מה המצב, שנדע במה לטפ, ושאנכל 

 כמו של הבינתחומי? יובל:

 מכתא.סאם ע עגיו גורם אחר נבדיוק. להבין קודם מה הצרכים של הסטודנט, דבר שני שנלך לעירייה א מתן:

נרשמים. אנחנו מעוניינים להתחיל כבר  140נרשמים למשלחת. תגלית  200קשרי חוץ אנחנו כמעט על  שי:
טים. למעשה עד מאי אנחנו מסיימים את תהליך המיון נ חיל למיין את הסטודתשבוע הבא מרכזי הערכה ולה

 למשלחת. 

 ?עד איזה תאריך ההרשמה פתוחה שירה:

 עד פסח.שי: 

 16/4דקה אגיד לך תאריך. סתיו: 



 

 

הקודמת  הפחות או יותר מספרים, אני מזכיר שבישיב נטאמהדיקרווחה הכל כרגיל, אני מחכה לקבל  שי:
, שוויוני, אני מחכה למספרים כדי לדעת איך לחלק את זה פחות או יותר אקונומיותדיברנו על מלגות סוציו

 מחכים אולי לשיתוף עם אימפקט.

נו את זה. מערכות מידע ממשיכים לעבוד על האתר. אני רוצה לעדכן מים וסיכעמעורבות חברתית אתם יוד
אני אספר מה קרה בשבוע האחרון עם השותפות לאירוע ואז סתיו תגיד את עדכון אחרון על יום הסטודנט 

לה עם אגודות נוספות עופ יפשלה על השיווק והפרסום ואם יהיו עוד שאלות נענה על זה. היעד לכסף משיתו
 ₪. אלף  106עות אנחנו עומדים על תנכון להיום בלי הפ₪. אלף  100עמד על 

 ?אלף זה מה שהם משתתפים איתנו 10 עידו:

הפקולטה לחקלאות יכול להיות שיהיה שם שינוי. לגבי כן, יש אפשרות שזה ירד כי יש דברים לא ברורים,  שי:
יכול  .אירוע, הם שייכים לסקופוס החברה הכלכלית של האוניברסיטה העבריתאגיד שהם לא עשו איתנו 

 , לא יודע על מה."ר של העבריתלהיות שזה יגרום בעיות אגו, אני קיבלתי הודעה מהיו
 -ל אש"ח 25נו או לא, יכול להיות שתהיה תוספת של תשאנחנו לא יודעים אם הם אי HITהכסף הגדול אצל 

ואנחנו לא יודעים מה קורה היום. אנחנו מעל הקו ישיבת מועצה הייתה להם אתמול ש היום. יש אש"ח 106
פחות כסף. יש עוד אגודה אחת שתצטרף , רות אולי לכמה אגודות שישימו יותר כסףשהאדום העליון ויש אפ

 ט. נ ורוצה לשים עוד כסף. זה לגבי יום הסטוד

 ** רפי גמיש ואסתי מצא נכנסו **

נעשה את יחידה, -מחלקה ויחידה-לנושא המרכזי שלשמו התכנסנו, אנחנו נעבור מחלקה עובריםשי: 
. בשבוע האחרון יובל ורועי יחד עם משה אש"ח 170אתם מכירים את המצב של הגירעון של  .הניודים שעשינו

בעצם ההמלצה שלנו אליכם איך לנייד את התקציב. יש כמה דברים שצריך לפתור ברמה  וושוורצמן עמלו וז
יחידה מבקש לרשום הערות -ור יחידהבשל האגודה שנדבר עליהם היום ולצורך זה גם רפי ואסתי איתנו. נע

 .בצד

אתם ישות  ,יה פהנומיש דברים שקשורים במנהל תקין ואנחנו לא רוצים להתערב, צריכה להיות אוטו רפי:
הגענו, למי שלא מכיר אסתי היא משנה מו נושא שלנו שלשהאני רוצה להתחיל עם . משפטית נפרדת

גוף הזה וחושבים שיש לכם תרומה מאוד גדולה בל כספים. אנחנו רואים חשיבות גדולה "כנל וסמ"למנכ
הצרכים שלהם. במשך ות שלנו קשה להגיע לסטודנטים, אתם יודעים להגיע אליהם ולמפות את קומבמ

שנים שאנחנו פה  5קריטי למכללה. ב, זה ף הזה הוכיח שחייב יציבותול הג"נכמי ת ם עוד לפני שנהיייהשנ
 דתלצערי השנה יש נקו. ניהלנו את הקשר עם האגודה והוכחנו גם בדמי תמיכה וכל פעילות שאנחנו עושים

 מוגדרים כמכללה נחנועמותות, אה לרשם נוגעת לשני דברים, יש החמרה או אכיפה בכל מה קשורשפנה מ
ם בהגדרת חוק. אנחנו כמוסד יר"חברה לתועלת הציבור. יש ניואנסים שונים אבל בגדול שניהם מלככ

על תרומות. מה שקורה עד השנה אנחנו  46ף עיזה קשור לס ,אקדמי לא יכולים לחיות בלי אישור ניהול תקין
מהתקציב שלנו ₪ מיליון מאה -התמיכה ופעם שניה מוספים עוד כלמעשה גבינו פעם אחת כסף בשמכם על 

הסיפור של אישור ניהול תקין הוא ברמת קיום לאגודה, אם לא יהיה לא נוכל לגבות יותר  לרווחת הסטודנט.
. אומנם אנחנו רק צינור אבל אסור לי משפטית להעביר כסף לעמותה בלי ניהול תקין. השנה בגלל ףכס

סף כברירת מחדל היינו חייבים להעבירו על פי חוק, אנחנו נפגשנו בתחילת שנה וזה שכבר גבינו את הכ
ואני של הארגון ך את הקיום יי החבר לא נוכל להמשדמן שהצפתי. אם לא נוכל לגבות לכם את והדבר הראש

אבל זה פרק אור הליקויים שהיו ל. לא יודע כמה ריאלי זה לקבל ניהול תקין מזה ללה נפגעכבאופן ישיר כמ
גדול שצריך לעבוד עליו מבוקר ועד לילה. חשוב לי להציף פה לפרוטוקול שתכירו ששנה הבאה לא אוכל 

אין לנו בעלים, יש את ההסתדרות שהקימה  ,ר"המקום הזה הוא מלכ ,להיות במצב שאני גובה. פעם שניה
ים את המוסד. מבחינתנו את המקום והסגל האקדמי ומרבית המניות מוחזקות עי חבר הנאמנים שמחזיק

נוגע לרווחה,  ףחלק מהכס .וכו' מרצים, מתקנים תסטודנטים משלמים ותפקידנו לתת את הכסף הזה בדמו
נוצר קשר שאני לא מאשים אתכם בו,  .יודעת לתת, זה חלק מהתפקיד של האגודה לאתרבות שהמכללה 

כרון יברים מאפס, תוסיפו את זה שזרץ וקשה ליצור דשכ לוקחים תקציב כטמפלט "אחת הבעיות היא שבדר
נדה משלו, זה טבעי. אחד 'ר מגיע עם אג"שנתיים בערך וכל יובדר"כ עד א ומידע של ארגונים כאלה הה

. יש פה "דאון-דריל", ופעם ראשונה עשינו עצמוהחסרונות שאף אחד לא לוקח על עצמו להסתכל מאפס על 
מדמי התמיכה שאתם מקבלים זה  130%דברים שקופצים לעיון שקשה להמשיך איתם, משהו כמו 



 

 

מזה הולך למשכורות.  80%מהסטודנטים, ₪ יבשות, אם אתם גובים מיליון  ובדותאני מדבר על עמשכורות. 
יחות קודמות שלי מש לאיזה תפקיד צריך לקבל וכמה, זה שלכם. אבל זה משהו שהוא לא תקין. סאני לא נכנ 

אני מבין שיש פה כל מיני דברים שצריך להבין, לא בטוח שעלות תועלת זה כדאי. מבין את  עם שי
 רואפרופו איש ,העת שיגיע גוף שיהיה לו אומץ מתוך האחריות שלכם ההסיטואציה אבל אני חושב שהגיע

אז אני מציע שתחשבו איך עושים . כי אם לא תהיה גבייה שנה הבאה כנראה שלא תהיה אגודה ,ניהול תקין
 את זה ותתחילו לטפל בזה

 ירדנו בכמות הסטודנטים והתקציב בהתאם ירד אבל המשכורות לא אסתי:

  6000אעשה סדר. שכר של הנהלת האגודה נע באזור  יובל:

 קרא לזה תגמול, מלגה, שכר, מתנות רפי:

 שב לרשם כשכר"ח שמקבלים כמלגות שלא חשבנו שנחשב שכר נחשא  150 יובל:

עושה תפקיד ומקבל תמורה לא משנה איך תקרא לזה ברור  ,וקף עבודתותכשבנאדם מקבל מלגה מ רפי:
אז מיליון  4כסף. תצרפו את כל הדברים ואם היה פה מחזור פעילות של  השזה שכר. הטבה ששווה כסף ז

זה  ,יחומשאיר לכם, כמה כל אחד מרוכבר אני זה ל ובמה פבמבנה היום זה לא מסתדר. איך לטסבבה אבל 
שלכם. באנו לומר לכם שאנחנו מאוד חרדים ליציבות הגוף הזה כמכללה ואנחנו פה לרשותכם בכל דבר 

 ..יבוי לשנות דבריםגאנחנו באמת פה לסייע לכם וכל דבר שקשה לעשות איפה שביקשתם  .שתצטרכו

 היה לחלוטין שי:

לפני, אבל לאף אחד פת כרת של הניהול התקין, אולי כי לא היה אמשלא נעים לי לומר אתם נפלתם במ רפי:
צריך לעשות כמה החלטות אמיצות. בלי קשר כל דבר משפטי שיכול לעזור לנו לעזור לכם, הגדרת סטטוס 

 ., מה שתצטרכו נעזור בכל פתרון שנוכל לסייע לכם בואתכםאני רוצה להמשיך לעבוד רק תגידו.  זמנית..

טים אבל צריך לקחת דנ וסטבסופו של דבר כמו שרפי אומר אנחנו פה רק לצד הטוב לאגודת ה אסתי:
זרום לפעילויות שצריך לאחריות ולצמצם את הוצאות השכר ברמה משמעותית, לא הגיוני שכסף 

 לסטודנטים יעבור לעוסקים בדבר, לא אומרת שלא מגיע לכם אבל צריך לקחת אחריות.

לחשוב איך כן יקבלו את מה שמגיע להם, אותם אנשים בעלי תפקידים באגודה  תחשבו על מודל שבו רפי:
ה בו יתרון. אדבר שהסטודנט חפץ בו ורו לנותנים להם יתרון על פני אחרים, כ ,ופר מהמכללה'צם נותנים לה

ח. לא מאמין שיש פה אחד שהגיע "ה מייצג אפילו עשירית מהעבודה של רמגמל אש"ח 10אני לא חושב ש
כי אני באמת  בוהשכר הזה, אבל בגלל שזה כזה שולי יכול להיות שיש משהו שאני יכול לעזור לכם  לבגל

להם. נעזוב אתכם עכשיו שתעברו על  ואכפת מאמין שמי שפה הם סטודנטים אקטיביסטים שחשוב
 .אתכםהתקציב, רק היה לי חשוב להיכנס ולדבר 

 תודה לכם רפי ואסתי שי:

 מצא יצאו **** רפי גמיש ואסתי 

דיברנו עליו כל הזמן, השנה שטוב חברים כמה הערות על מה ששמענו עכשיו, נתחיל ממשהו אחד  שי:
נו ויכוח למשכורות היה  130%לגבי ות סדר, שלע  . אני רוצהמאתנוזה לא חדש לאף אחד  ת,ת מורכבאהז

אנחנו הצגנו עובדה , כוח איתםויהיה לנו . חלק מסוייםה גדול, אתן לכם רקע. כל הסיפור של השכר מהוו
אחרת ואנחנו לא מקבלים את זה כדמי תמיכה אלא כמכלול הכסף שלנו כאגודה. אחוז המשכורות לניהול 

 .36%ועם המלגות  23%אחוז ממסגרת תקציב. אנחנו עומדים על  20תקין הוא 

זה משרה מלאה לחלוטין ובלי כסף ר "מעצבן אותי שהוא בא לפה ומנפנף במשכורות, תפקיד של יו סתיו:
 .והוא לא יכול לבוא ולומר תבטלו את המשכורות

הוא מאוד סביב לא נבטל משכורות לסטודנטים. סיפור השכר אמרנו שגם אנחנו בכל פגישה איתם  שי:
חים, לא בדוברת ובטח לא בגרפיקאים. זה אצל מקבלי "זה לא ברמ ".ביצת הזהבאו " "איפה קבור הכלב"

בשנה. אני יודע שזה פצצה שנפלה, הכסף הגדול ₪ אלף  120יים שסכום השכר שלהם מגיע לפצישכר ספ



 

 

כלום לא  ,ופי זול ובמזכירות. יש הסברים להכלקב ואודנטים באגודה, הסטלא במשכורות הקטנות של ה
הם למעשה תגמול עבור עשייה למען  האגודה מה שהופך את זה לשכר. אני  ,חים"גבי המלגות לרמלחדש. 

. "חינוך לפסגות", בהנדבתי תרוצה להגביל את זה לעמותות אחרות, יהיה לי הכי קל לקחת עמותה שה
ביצעתי פעילות לקידום מטרת העמותה ולמען העמותה במסגרת פעילותה וקיבלתי על זה מלגה. הגוף 

את  "סגותלפחינוך ". למעשה אם הייתי מקבל מ"תחינוך לפסגו"לא  ,הוא מפעל הפיסשנתן לי את המלגה 
פה אצלנו נמצאת הבעיה. אני ויובל חשבנו על כל מיני פתרונות שצריך לבדוק,  גה זה היה נחשב לשכר.להמ

אין לנו תשובה אבל מודל אחד שמצאנו הוא שהמכללה תעניק מלגות עברו מי שמתנדב באגודת 
 . ברגע שנגיע לשם זה יעלה לדיון, אנחנו עוד לא שם.הסטודנטים

. אם יש למישהו הצעה לפתרונות אנחנו בעד, תמה שנקרא משכורות אנחנו מחפשים לזה פתרונו לכ יובל:
אחת מהן הייתה לדרוש את הכסף  ,זה משהו שקשה לצאת ממנו. באמת חשבנו על הרבה אפשרויות

דמי התמיכה שמקבלים ששלא יכול להיות ששמעתם עכשיו,  130%-ה שי ואני התעקשנו על. מבלוסטון
פעם תרבות פעם משכורות, קצת קשה למדוד את זה כל  .צבע אחרבמהמכללה צובעים את זה כל פעם 

חייבת להיות התייעלות כלכלית  ,ו רוצים לעשות קדימהנפעם. בקשר למשכורות יש הרבה דברים שאנח
שאם  ת לטובת בלוסטון. שוב אגידשגעת ונצטרך המון עזרה בין אם זה קופי זול או מזכירה שמשמשומ

 למישהו יש רעיון בואו שבו איתי במשרד ונראה איך נעשה את זה

 אבל אין לנו הבנה חשבונאית בנושא הזה שירה:

 מזכירה א'י מזכירות, ת הסכמי עבר האגודה מספקת להם שירוגרת במספור של בלוסטון שיאגיד על הס שי:
גופים תחת בלוסטון ועבור זה אנחנו אמורים לקבל כסף מה שלא קרה בשנים האחרונות. אתם  5מנהלת 

יודעים שניכנס למשא ומתן ונפתח את ההסכמים עם בלוסטון כשיגיע הזמן, אחת האופציות שחשבנו עליהם 
 ...היא

 משכורות הנהלה למינימום?למה לא לקצץ  קרן:

 זה לא הכסף הגדולאבל ברמה האישית אני בעד, אין בעיה.  שי:

 אלף בשנה 100זה  שירה:

קציבית מאוד גדולה ואני מבינה תצריך לראות אם אנחנו בבעיה אני לא אומרת שלא מגיע לכם אבל  קרן:
 למה לא לקצץ משכורות? ,תצץ ממחלקוקאת הפן האישי זה מעצבן מאוד, אבל אם אנחנו לא מצליחים ל

 קופי זול ומזכירה של בלוסטון שצריכים לשלם לנו.הזה פתרון טוב מה שהצעתם אבל קודם צריך את  סתיו:

  למה צריך מזכירה שלישית? קרן:

 שנה. 20לפטר אותה זה לא יצא יותר טוב כי זה פיצויים של  יובל:

 לפני שעושים קיצוצים יש משהו מהותי עם בלוסטון. צריך לפתור אותו סתיו:

 זה יגיע גם נועם:

 רצח. השאלה אם יש הסכם כזה פראייריםאנחנו  תיו:ס

 קרהכן. הם צריכים לשלם לנו כל חודש על פרסומים באתר שלנו וזה לא  יובל:

 הכל ייפתח. שירה מה רצית? ,הכל ידוע ,הכל כתוב שי:

 לחזור לדיון של למה לא לקצץ משכורות שירה:

 למה כן? שי:

 ?כי אין לנו כסף, למה לקחת ליום הסטודנט מפעילויות אחרות שירה:

 ל לא בגלל הגדרות התפקיד."מנכ, אגיד מה אני חושב, יו"ר אגודה חד משמעית כן שי:



 

 

 מתחת למינימום? :סתיו

 את לא יכולה מתחת למינימום שי:

 אסור, זה חוק.  שירה:

 גם אם מורידים לך בחוזה שעות? סתיו:

 אין לי חוזה עדיין. שי:

 שעות חודשיות לא יכול לקבל מלגה. 180מי  שעובד מתחת ל קרן:

וד. את לא יכולה ר צריך להתעסק באיפה להשיג עוד כסף כשאין לו אפשרות לעב"אני לא חושב שיו מתן:
 .ר אגודה טוב שיתפקד"לתת לו משכורת מינימום, זה בעייתי ואנחנו רוצים יו

 ר אגודה טוב לא יסתכל על כסף"אבל יו שירה:

ר של אונו, הוא "היום דיברנו על היוק ת, בדיולאף אחד לא יעשה את התפקיד הזה בלי משכורת מתגמ סתיו:
 איילת שקד. הוא לא במשרדים בכלל כי הוא חייב עוד עבודהלא במשרדים בכלל אלא בקמפיין של 

 כל המטרה של האגודה זה גוף התנדבותי שקם למען הסטודנטים קרן:

 ר לא יסכים אבל שי מסכים"אמרת שאף יו ,סתיו שירה:

אבל זה גוף שמתחלף ומסתכלים גם לעתיד. כשמנסים  ,זה ששי אמר שאין לו בעיה זה כמו שאני אגיד יובל:
ח בשנה משכורת "אלף ש 120. לצורך העניין קופי זול עולה לנו מאיפשהוץ תקציב של משכורות זה בא לקצ

אבל הוא לא  ,עובדתואני מת על  ,ומחליפות. כשאני מסתכל על הקופי זול יאלף בשנה ימי שיש 20ו עובדתל
אני ושי סופגים  ,כל הרעיון של הקופי זולעובד טוב והשירות לא מספיק טוב לסטודנטים כי זה לא תלוי בנו. 

אינסוף תלונות שדברים לא עובדים ולא נראים כמו שצריך וזה לא תלוי בנו. אנחנו לא עובדים עם חברת 
להם אלא המכללה וקשה להם מול החברה  ם כי לא אני משלםתעיל, רבתי איתם אבל אני לא מעניין אופמ

 והשירות והמשכורות. עובדתהמכללה עם  תהזאת. הרעיון שלנו היה להעביר את הקופי זול תח

כשראיתי את זה הקופי זול עובד טכנולוגית מאוד ישן. מי שהיה שם וזוכר את לוח המכוונים אני אישית  שי:
אנחנו חלק ממערך של , את כל המדפסות בקמפוס ףלילהח ,ודיברנו על זה פה ,קיבלתי חום. המטרה היא

במקום הדבר המיושן הזה של הלחצנים באשראי, הקודן  .טובות 30-40ובפועל מדפסות במכללה  90כמעט 
פון. פה אנחנו ונכנסים לכל השינוי בקופי להזה, יהיה משהו חדשני טאץ' שמתחבר לאפליקציה בט ךהמגוח

 .השירות האישיזול. לא רוצים לוותר על 

 זה מוזיל לנו אם אני מחליפה מדפסות? קרן:

כבר יש חדר חדש ומקום חדש מפוטרת,  עובדתובבקשה לא להוציא מפה שמועות ש ,כן. מה שקורה שי:
 .אולי עם שם חדש ,נעים יותר פחות מקלטי ומאיים ליד ההוצאה לאור עם קופי זול חדש

 כאן?עובדת כמה זמן  קרן:

 שניםהרבה  שי:

 צויים שלה?יוכמה הפ קרן:

 אנחנו חושבים על אופציה של לא לפטר אותה אלא לשים אותה תחת המכללה כדי שתקבל שכר מהם שי:

קופי זול לגוף אחד שהוא שיתוף פעולה שלנו עם המכללה הוצאה לאור והגופים של הה שני את נאחד מתן:
 יא תהיה שם בעצםוה

 .שקליםאלפי  ךוזה בעצם חוס קרן:

 תבוא למזכירות עובדתתעלה חזרה לבלוסטון ומזכירה א' יש אופציה נוספת שהיא ש שי:



 

 

אתה יובל אמרת שמעבירים את הקופי זול על חשבון המכללה או את השירות? הקופי זול כביכול  עידו:
 מכניס לנו כסף

 הוא מפסיד לנו כסף שי ויובל:

שינוי בקופי זול מתוך מטרה להעביר את שירותי הקופי זול החשיבה שלנו זה לעשות איזשהו  עידו:
 וההדפסות למכללה?

מהמדפסות ולעשות חדרי הדפסה שדרך המודל שלנו  50%אילן בן שמעון עובד על פרויקט להעיף  יובל:
 ירד מהאשראי שיוזן חד פעמי. זהוהדפיס לתהיה לנו אפשרות להזין ו 2019כמו ב

 ליוסילא צריך שהסטודנט יתקשר  :יש

 יש חדר בקרה, משהו יותר חדשני יובל:

 אבל זה לא עובד.  המון מדפסות שי שי:

והחשיבה היא שעם ההחלפה של המדפסות זה עדין יפעל תחת הכובע של המכללה או מה שזה לא  עידו:
 יהיה?

כל  ,כריכות, הדפסות מרוכזות, צ'ופרים, סטודנטים שצריכים יחס אישי ומסתבכים :בטח. יותר מזה שי:
 העבודה היא בעיקר לקראת תקופת מבחנים...

 ו עושים שינוי על התקציב עכשיו?נאנח עידו:

משהו שצריך לדבר עליו אבל לא עכשיו, עד סוף השנה הדברים האלה צריכים לקרות. הקיץ א. זה ל שי:
 יד של האגודהשלנו מוקדש לעת 

 איך זה עובד עם ההכנסות מהקופי זול או עותקים? שירה:

 העבודה מול עותקים ממש קשה, אין לי זמינות :יובל

 אני מדברת על מה שמופיע בתקציב בהכנסות שירה:

יצא במרץ הוא עוד,  הגיע אלינולא  2018ח "אלף לברנס. דו 400את לא רואה את זה פה יש לך חוב של  :יובל
 שאנחנו חייבים. מה שצריך לעשות בתקציב הבא זה את הקיזוזים האלה 2018ח על "אש 75ושם יש עוד 

 ה?שנאני חייבת לעצור אותך , למה כל זה לא בתקציב ואיך כל זה קשור לתקציב שלנו ה שירה:

ה ח ז"אש 103לא הכניסו את זה. מדובר בהערכה, אי אפשר לדעת בדיוק. שלא ידעתי מכל זה ו יובל:
 ההדפסות. עלהערכה של קופי זול ועותקים. הבעיה שלא קיזזו מה שצריך להביא לברנס 

יסה פונזרקים ביום ובשבוע המון דפים בגלל מכונה שנתקעת ומד ,פחבקופי זול על כל דף שנזרק ל מתן:
 אלף דפים וזה לא מדיד.  120אנחנו משלמים. ככה שאת מאבדת בשנה  ,דפים 100

 איפה זה כתוב בתקציב אבל? שירה:

 בחוב לברנס שי:

 120, 70כל שנה אנחנו מקבלים חשבונית מהמכללה על שנה וחצי אחורה של  מתן:

 ?הבתקציב זה על שנה אחור םעייאלף שמופ 200אז ה שירה:

 .2016-2018יותר, על  יובל ומתן:

ם לא. בגלל ישורה תחתונה, הקופי זול לא מדיד כי הם לא מוציאים חשבוניות פעם בחודש וגם עותק יובל:
 זה אנחנו רוצים להיפרד מזה



 

 

. מה שחסר זה חשבוניות משנים קודמות שאנחנו לא יכולים למדוד מה העלות משוערתההכנסה היא  שי:
 ם המכללה ומצד שני עותקיםעיל שעובדים עפהכוללת של כל הדבר הזה, מצד אחד מ

הבנתי ששנה הבאה זה יהיה הניתוק מהקופי זול ולא השנה, איך אנחנו בכל זאת מורידים מהשנה  שירה:
 טודנטים?סהזאת בלי לפגוע ב

 השאלה איפה פוגע פחות. ,םיהכל פוגע בסטודנט סתיו:

 שכר צוץדיברנו לפני רגע על קי שירה:

ת או בתי ספר זה יפגע פחות. בתקציב הזה באמת חשוב איפה זה אם את מדברת על תקציב דובר סתיו:
 הכי פחות פוגע בסטודנט

 לא נסיים  אם בכל נקודה נגיע לאקדמיה ונדבר על אקדמיה קרן:

 וכלליותה יחידה, נגיע להנהל-אז בואו נתחיל לעבוד. מה שנעשה עכשיו הוא מאוד פשוט נעבור יחידה שי:
גע בסעיפי שכר ונגיע לדיון. אין בעיה לנהל דיון יש בעיה שזה התלהמות כוללת של כולם וכל אחד מגיב יונ

 למה שהשני אומר.

משהו לפני שנתחיל, דיברנו על זה בישיבת הנשיאות השנייה השנה )והראשונה לכם אני חייבת לומר  נועם:
, אין בעיה לנהל דיון שעולים כשמישהו אחר מדבר ולטונים שאני הייתי בה( על ההתנהלות בישיבות. שימו לב

אבל אתם מתפרצים אחד לדברי השני וגם ככה קשה להקליד, אז כשזה יחד מתפספסים לי דברים 
מעבר לזה שזה לא נעים לנהל ככה שיח. מבקשת מכם או שתדברו אחד אחד ולאט או שדברים  ,בפרוטוקול

אנחנו אלו שמובילים את האגודה וצריכים לשמש דוגמה, אם מספיקה.  פשוט לא יכנסו לפרוטוקול כי אני לא
זה לא יקרה כמו שאתם מבקשים מהנציגים בישיבות מועצה, אצלנו ישיבות לא יתנהלו עם שיח תרבותי, 

 זהו, סליחה. אפשר להמשיך. אבל לאט. נאה מקיים. -נאה דורשבאף ישיבה. 

תי מבזה של סטודנטים  נוחלקל ,של סטודנטים שלנו בבתקצי זהנו לחלק ,עוד דבר, בנושאים רגישים שי:
הכל טוב, , שלי ושל יובל דיברתם על המשכורת .אני מרגיש שיש פה קצת מטען אצל חלקכם ,אחריםספר 

 .אווירה נעימהשיח ונשמור על  בואורק 

ו אופציה לנהל דיון. אם לא מספיקים לכתוב בואו נצלם את הישיבה. אנחנו רוצים לנהל דיון אבל אין לנ קרן:
 .תה פה התפרצות חוץ מרגע אחד שכולם דיברו יחדית שהיבשואני לא ח

 כדי לצלם ישיבת ועד לדעתי צריך להצביע על זה, גם על הקלטהנועם: 

 אז בואו נצביע קרן:

אני אישית בעד, אבל הבעיה עם הקלטה או צילום זה שאח"כ מישהו צריך לתמלל את זה וזה לוקח  שי:
 . אח"כ , חוץ מזה ככה או ככה אם כולם מדברים יחד יהיה קשה לתמלל את זההרבה זמן

 פרוטוקול זה כאן ועכשיו ואפשר לשאול אם לא הבנתי או פספסתי משהו נועם:

לכתוב דברים ולא להתפרץ אחד  ,רמת יד אני מבקש מכם לשמור על איפוקצים לוותר על הואם אתם ר שי:
 יהילדברי השנ

 לא לעכשיו אבל להמשך. קרן:

 הפואנטה הלכה קצת לאיבוד, קרן אמרה על צילום ונועם על הקלטה שירה:

 אין לי בעיה אבל התמלול של זה ייקח נצח. אנחנו מתקדמים, אפשר?  שי:

 אם כבר אמרת טעונים זה לא רק התקציב זה מסביב, בוא נפתח את זה קרן:

ה פיברנו על זה גם בהנהלה אבל זה לא משהו שנפתח עכשיו אלא כחלק מהעבודה בינינו. באנו לד שי:
זה לא  ,כל דבר אנחנו דנים ,שאלות לכתוב בצד יובל יסביר פה ,קציב. יובל הבמה שלך. אני רק חוזרתל



 

 

צריך להבין שכסף שלא יורד מפה צריך לרדת ממקום אחר כל האיזונים האלה, בסעיף אבל  ,חקוק בסלע
 דוברות נדבר ספציפית גם על תומר. 

אין פה שינויים  ₪.אלף  29הגירעון התקציבי שלנו עכשיו הוא על  .אנחנו מכירים מקורות ושימושיםטוב,  יובל:
 מהותיים בכרטיסייה הזאתי. כולכם קראתם את התקציב לפני?

 כן ועד מנהל:

אתחיל מהקל לקשה, מבחינת אקדמיה של עיצוב וחדשנות הם לא מוציאים ספרים. אחמד היה מוציא  יובל:
 במקום על לימודיות את הכסףולהוציא  אותם ספרים מיוחדים וטל החליטה לא להוציא

אר ונשארו הרבה וה לתוכנות שלא כולן היו בכלל במסגרת התכיף שהספרים האלה היו ספרי הדרכן אוס שי:
חוברות מחוסר צורך. טל החליטה שהיא לא מוציאה. מה שטל החליטה לתת לסטודנטים של עיצוב פנים זה 

 .זה בנוגע לעיצוב פנים ,ערך מוסף בדמות התנסות מעשית

 אמרנו שהם כן יתמכו₪,  0נים שכתוב ותמיכה במועד עידו:

צמוד מדד אבל הם יכולים לעמוד בזה ולא  81הם לא מסכימים לתמוך. בעיקרון זה אמור להיות  :בליו
 כל כך השנה, הם מבליגים על זה ומשלימים את זה.  םפת להכא

 לא. )אף אחד לא מגיב( ?חזרנו לאקדמיה דיברנו על בדש ועיצוב. שאלות

 .ח"תסביר על מה שקרה עם מדמשירה  .ופרים'צ

 ש"חא  60כ " סה ,מכללההוגם  ש"חא  30האגודה הייתה שמה  ,זה משהו שבאמת היה בשנים קודמות שירה:
ח לא משתמשים בקופי זול, אירועי תרבות ולימודיות. "של מדמ ים. הסיבות היו שסטודנטבשנה ח"על מדמ

אלף יותר ונשארנו עם חצי. שנה  30שהוא לא שם מה שקרה שנה שעברה שדיברנו שאין כסף ורפי אמר 
התחלנו לעבוד  'אלף. בסמסטר א 30יל את התקציב מול האגודה ונשארנו עם צשעברה אני ויואב ניסינו לה

ם היו מזמינים סתם בכמויות והיו נזרקים לפח כי זה בחינם אמרנו להם לא יעם עותקים ובגלל שהסטודנט
. את הצ'ופרים שהודפסו חנו אסמסים ועדיין לא באו לקחתשלביבה, להזמין סתם ולשמור על איכות הס

שקלים  8בחנים ואחרי הרבה מריבות המחיר עלה ל תואי אפשר היה לעשו פחות ראינו שהקציבו 'סמסטר ב
לצופר מחיר אחיד ללא תלות בכמות עמודים. היו הרבה התנגדויות מצד בית הספר אבל זה עבר ומאז כל 

לצ'ופר. הגענו לשנה וראינו שיש בור תקציבי באגודה ולא יכולנו להמשיך לממן ועם שח  8נט משלם דסטו
ונעשה שיקולים בהתאם למה שאנחנו  'אלף, אמרתי אוקי בואו נעבור את סמסטר א 25יובל הורדנו ל

ישלמו רי וסטודנטים מו מה שרוצים לעשות זה להוריד את הסבסוד לגשיועכ 13,800עומדים. עד עכשיו יצא 
ח בסמסטר. אצלנו צ'ופר זה פר קורס כי יש מסלולים שונים "ש 200ם יוציאו ילצ'ופר וסטודנט 40-50בין 

ח יותר בסמסטר, "ש 160טרים שונים ואי אפשר לעשות שנתי. זה אומר מעל מסשעושים את הקורסים בס
של לבוא מחר ולומר  במצב מודיות בניגוד לבתי ספר אחרים. אנחנו עומדיםיעדיין אנחנו לא עושים ל

לסטודנטים אתם צריכים לשלם יותר. אני חושבת שזה ישפיע על יום הסטודנט כי ביטולי דמי חבר יעלו 
 לם לאגודה וכשאומרים להם צ'ופרים כולם חד משמעית שותקים. משבטירוף. כולם שואלים אותי למה אני 

 ** בדש נכנסה** טל 

ח, לומר "מלדבר עם סטודנטים ממדמ .משתמשים לגמרי בשירותי האגודהח לא "זה לא נכון שמדמ יובל:
אלף שזה יותר מתקציב של  30סבסוד של  יםמקבלאחד ספר  ביתסטודנטים של שהגיוני  זהלכם שלדעתי 

ח הוציאו הכי הרבה "בתי ספר אחרים מוציאים במחיר מלא, מדמסטודנטים של כל בתי הספר יחד כש
ח באקדמיה, מה שכביכול יכל "האחרון וזה גרם להפסד מול עותקים שיורד מתקציב מדמצ'ופרים בסמסטר 

להיכנס כרווח לאגודה. הצ'ופרים מסובסדים לכולם. אף אחד לא משלם מחיר מלא על הצ'ופר. המחירים 
זאת החלטה שלכם, מהנתונים שאני מקבל והראייה שלי  הוגנים חוץ ממשפטים שזה שנתי וגם זה מסובסד.

לפעילויות  לא מגיעאו מגיע מי ח של "אה לי שעם כל הכבוד קשה מאוד למדוד את הנושא של מדמנר
עים. ו, אני יודע מחברים שלי שמגיעים לאיר, הם שותים בירה בהפסקה ומגיעים לחלק מהמסיבותאגודה

 היא אמרה את שלה.ורית "שירה היא היו



 

 

 הרוב מדפיסים? ח אוגדן ולא מודפס?"למה לא לעשות למדמ קרן:

 זה מה שקרה בלי אישורנו. הם עשו את זה יובל:

 ,ח"מדמ :עוד דבר שאני שואלת, גם אצלנו זה שוחרר. למחשביםבסדר זה מה שקורה כשיודעים לפרוץ  קרן:
כשזה  30ח על קורסים. הסטודנטים שלי מוציאים "ש 200שסטודנטים מוציאים  ,מרתאוכמו ששירה 

צ'ופרים. אני אישית לא אשלם את זה. השאלה אולי  5י צריכה לקנות עכשיו ין אנימסובסד. לצורך הענ
 זה אינטרנטי .  את לעשות

 לשמוע גם משירה תגובות לקרן. עוד שאלות בנושא הזה? מחאש שי:

אני ניסיתי להבין שנה שעברה עם כל הקטע של איכות הסביבה וניסינו  ,זה משהו שהוא מאוד מתחלק שירה:
בסופו של דבר גם אני מזמינה וסטודנטים שואלים למה היה בלאגן על  ,ו בפידיאפיםשתמששלא יזמינו וי

הפידיאפים. דיברתי עם יונית ועובדים על פיילוט של להעלות את הבחינות ולסדר את כל מבחני העבר של 
הפיילוט תצא לפועל זה מסודר. אפשר להעלות וזה לא יהיה אוגדן. אין בעיה אבל זה לא קורה. ח ועם "מדמ

אם באמת מחר יוצא לפועל האתר עם כל המבחנים בצורה מסודרת סבבה, אבל יונית אמרה שזה יהיה 
, אז אמרתי סבבה אז שנה הבאה תורידו את הבאהפיילוט קטן בקיץ ולא יתחיל מסמסטר ב' אלא משנה 

 א פתרון וזה לא לגרום לסטודנטים לשלם על זהוהתקציב. אם זה מתחיל רק משנה הבאה אז צריך למצ

דיברת על נוחות, מצד אחד לא מעניין אותי נוחות. יפה שנוח לקבל צופר מודפס כי מפסידים כסף  סתיו:
ם גם מלא ס שמדפיסי"בגלל מה שאנחנו יכולים לתת. למה מנע 180בגלל נוחות לסטודנט, הוא משלם 

 צ'ופרים בסמסטר מלשמים מחיר מלא?

 בגלל הלימודיות נועם:

 אין לימודיות? דמ"חבמ :וסתי

 בית הספר לא מסכימים ללימודיות הם לא מוכנים שמישהו מחוץ לסגל יעביר כי היה פעם טעות ב שירה:

לנוחות לא מעניינת כי אין לכם לימודיות. לא אשמת אף בית ספר שלהם אין לימודיות  יזה מחזיר אות  סתיו:
אפשר ס משלמים מחיר מלא? "שח ומנע 8כי למה שאתם בגלל שלא קיבלתם לימודיות אתם משלמים 

 ולמצוא את עמק השווה 20להעלות ל

שח  8את באמת צודקת אבל אני לא חושבת שזה נכון וביום אחד לומר לסטודנט שמסבסוד של  שירה:
ולומר  8שח ואז  5לצ'ופר להעלות כמו לכל השאר, אולי זה משהו שצריך לעשות בהדרגה. בהתחלה עשינו 

 עכשיו שלמו מחיר מלא

 מלא, אמרתי עמק השווהאבל לא אמרתי מחיר  סתיו:

 אבל בהדרגה לא בבום שירה:

 ריך להגיע אי אפשר לדחות את זהצו זה האבל מתיש : סתיו

לה, לא הומי שעומד מול בית הספר והסטודנטים זה לא צוות ההנ יעת בבואו ונפת הלכל האגודה מתנ קרן:
 קבל את הריקושטים מהסטודנטים זה אנחנו לא אתםאתם. מי שצריך ל

 ממש לא ונועם:שי 

 בסופו של דבר אני זה שמקבל את כל הריקושטים שי:

 יש לנו מלא פניות אלינו  נועם:

אני מדברת על זה שיש פה צורך לעשות שינוי חשיבה בתקציב כולל אותי. מה שנעשה עד היום  סתיו:
ת. טפודה השובאגודה לא כשר ולא טוב וחייבים לעשות פה שינוי. הורידו לי גרפיקאי כרגע במסגרת העב

 תבינו שצריך לעשות שינוי בחשיבה. מתישהו נצטרך לעמוד מול הסטודנטים



 

 

 . 16שישלמו  היום? 8ח זה כן רעיון. משלמים "ש 20שח אבל  8ומרת תמשיכי לתת אאני לא  קרן:

סוד לצופרים . גם סב, לי אמרו מורידים לך מההבואו נעשה את זה בהדרג, אבל זה מה שאמרתי פה שירה:
 הפידיאפים יצאו בסמסטר א

ח וכולכם יהיו זמינים להורדה זה היה רק משהו מול עותקים. שירה יש "גם הצ'ופרים של מדמ 'סמסטר ב שי:
 ח?"לכם הדפסות בחינם למדמ

 מה? קרן וסתיו:

 יש לך הדפסות בחינם! אז על מה את מתווכחת? סתיו:

 אבל זה מוגבל אי לא יכולה להדפס כמה שבא לי שירה:

  שאלה, הסיפור של הלימודיות מתי הפסיק? :שי

 שנים ממה ששמעתי בבית הספר 4לא יודעת בדיוק מתי, לפני  שירה:

מה שקורה בבתי ספר אחרים זה שאנחנו לא מתחייבים על זה שזה תואם למבחן ומי שמגיע ללימודיה  שי:
הלימודיות, זה משהו שהסטודנטים ח את "זה. אם אנחנו מחיים מחדש את הפרויקט הזה במדמת יודע א

 ירצו לקבל?

 לא ה:רשי

א התנהלה בתקציב טוב ובין אם אנחנו רוצים ובין אם לא להאגודה  ,שסתיו אמרה מוכ ,עד כה יובל:
מכתיבים לנו ואנחנו צריכים לשנות דברים במהלך השנה. כל מה שאני רוצה זה לעביר את השנה עם תקציב 

נצא לתקציב יותר מסודר. עכשיו שירה, לעמוד מול סטודנטים זה  ץחמות בקישיעזור לסטודנטים ואחרי המל
מת קשה אבל אי אפשר תמיד לתת לסטודנטים מה שהם רוצים. יש לנו גבול כאגודה שזה לא פחות חשוב אב

לדעת להסביר לסטודנטים את  זהממה הסטודנטים רוצים. ככה זה צריך להיות והתפקיד שלכם כיורים 
 הזההדבר 

 בגלל זה אני רוצה לבדוק את הנושא של הפרויקט שי:

י אנאשמח לענות ליובל. אני מדברת על זה שביום אחד אומרים לך זהו נגמר עכשיו תעשה לבד, אז  שירה:
 לא ארצה לשלם דמי חבר למקום הזה

תמיד שילמתי לאגודה ולא הייתי מעולם  ,ס"יך לעבר, גם אני סטודנט למנעיאני חושב שזה סיפור שש :ליוב
ח כי אני רואה אותם באים "ם של מדמיהסטודנט ליך את זה על כשלבאירוע. זה דבר יחסי ואי אפשר לה

שיענה על צריכים של  ףאל 5ופעילים ושותים בירות. אני מציע פתרון שנחשוב עליו יחד אפילו להשקיע 
 ח."מדמ

 ונמצא את הפתרון ביחדיקר וכואב  אני חושב שזה דיון  שי:

יש פה עניין של נכון אתם מקבלים ריקושטים ומדברים עם סטודנטים אבל ככל הנראה מי שאתם  שירה:
הם ינביאים בקבוצות וואטסאפ ורואים את השיחות צרים נמ"מדבר איתם הם סטודנטים פעילים. אנחנו היו

אנשים בקבוצה שמתסיסים. אנחנו מכירים את  4ולא  ורואים את המרמור ודברים שפוגעים ברמה הכללית
מקבלים את הריקושטים האלה יותר מכם. אז אם  ריע ומה פוגע ואנחנופהסטודנטים שלנו טוב ויודעים מה מ

אתה אומר לנו שאנחנו צריכים לומר להם שהם צריכים לשלם יותר אז התפקיד שלנו זה גם להילחם שהם 
 בבת אחת אלא נעלה בהדרגה. בים ולא נחתוךלא ישלמו יותר. אז בואו נעשה את החוש

אם יש לכם הדפסות חינם למה שצ'ופר אחד לא נדפיס בהדפסות חינם ואת השאר יהיה מחיר כמו כל  סתיו:
 ?סטודנט מן המניין

 זה לא ישים מתן:



 

 

ס למטה "היא לא יודעת איך ההדפסות עובדות, תנו לה לסיים ונסביר. יש לנו מעבדה אחת במנע שירה:
 נגמר שם דפים קופצים למשרד ליד ומבקשים דפים להדפיס.  שאם

קה של שני הצדדים, ברור שצריך למצוא פתרון והמטרה היא למצוא פתרון, ון שיש פה מציצריך להב שי:
  זה יעבוד? ,ח"חיל את הפיילוט ונזרז למדמתאם נ אמצע.הלמצוא באמת את 

 אם זה יתחיל כן שירה:

 יום רביעי תהיה תשובה עד הצהריים  שי:

אוקיי ולגבי הרעיון הראשון ניסינו גם שנה שעברה לדבר עם בית הספר ולא הסכימו ואין להם כסף.  שירה:
י לא משחרר פפעמים בשבוע וכל פעם היא אומרת לי על רעיון אחר שמתבטל כי ר 3-4 אני מדברת עם שירן

. הוא אומר להם "ו עם זה מה שבא לכםשתע "ואמר להם  נתן להם כסף בתחילת שנה לאלהם כסף. הוא 
 תגידו לי מה אתם רוצים לעשות והוא צריך לאשר את זה

ה שאני מציע כרגע מזה מחסום שאנחנו יכולים לנסות להתיר כדי לממש את ההטבה לסטודנטים שלך.  שי:
ליין של עד אישור התקציב. -דדזה להוריד חצי, לבדוק את שאר הפתרונות שדיברנו עליהם כרגע וניתן לזה 

 יחד ננסה לבנות מודל ונראה מה ניתן ומה לא ומשם נתקדם. 

 כרגע מה התקציב שעובר למועצה? שירה:

 .5 שי:

 אתה לא יכול למדוד את זה יובל:

 סבסוד.  Xהזמנות כפול  Yסבסוד. בסופו של דבר יהיה  Xאנחנו בחרנו לסבסד  שי:

 מן את זה בצבע ההצעה שלי בקטע הזה זה לס מתן:

בואו נאשר רגע מסגרת שהחל מהחריגה הזו לא נוכל לעמוד בזה יותר כי אנחנו לא יכולים לפתוח צוהר  שי:
 שאנחנו לא יכולים אחרי זה לסגור אותו

אלף מאתיים שנשארו שי הרבה יותר צ'ופרים בסמסטר  11את המסגרת הזו אישרנו בתחילת שנה. ה שירה:
י לא היה ספק בתחילת שנה ושבסמסטר ב' לא היה לי ספק שהמחיר יעלה. צריך לדבר ב' יש לנו גם את קיץ. ל

 על זה אבל באו ופשוט חתכו

 באו אנשים שי:

 זה באו 2גם  שירה:

 אני מציע לשבת ביום רביעי ולראות מתן:

 אני לא מבין איך הדיון הזה קורה אם כבר ישבתם על זה שי:

 ישיבה עם מי? אני לא הייתי נוכחת בה. שירה:

 דיברנו על זה יובל:

 זה היה על סיגריה לא עשינו ישיבה שירה:

 מה זה לא עשינו ישיבה? יובל:

 זה דיון להפסקה שי:

 מה עם עיצוב? טל:

 דיברתי על זה איתך יובל:

 אנחנו דיברנו עם יונית שסוף כל שנה ד' אנחנו מקבלים מחברות וזה יוצא מתקציב אקדמיה טל:



 

 

 שאלתי אותך בוואטאפ ואמרת לי שאת לא מוציאה את זה טל:

 הייתה אי הבנה מתן:

 אחמד שנה שעברה הוציא מחברות לשנה ד' שסיימו ללמוד מטעם האגודה.  טל:

 לא מכיר את זה שי:

 ה מתקציב של הבית ספר ולא של אקדמיהיכול להיות שז שירה:

 שח זה הסיפור? זה לא הבעיה למצוא לזה פתרון. בואו נתקדם הכל יהיה לך בדש 500 שי:

 תודה טל:

 נמצא פתרון להכל סתיו:

יש חשיבה יצירתית. לא יודע איך לפתוח את מדמ"ח אין לי פתרון כרגע אנחנו נצטרך לדבר על זה שוב  שי:
 פתרון. מצטער שאני אומר את זה ככה חבל על הזמן של שאר התקציב ביום רביעי ולמצוא 

 ברור צריך לפתוח אקסלים שירה:

 אין תשובה כרגע וביום רביעי בזה נתעסק שי:

 המשכתי? יש משהו על עיצוב שאני צריך לדעת ולא יודע? יובל:

 תמשיך שי:

 אפשר לדבר על זה טל:

 

 **20:00-20:15**הפסקה בשעה 

 

הכי קשה בכל התקציב הזה זה החלק של תרבות. כמו שאתם רואים הדבר הכי קריטי פה בתרבות הדבר  יובל:
אלף שקל  250זה העניין הזה של יום הסטודנט ששי אם אתה רוצה להסביר מה היה בשיחה עם רפי אתה יכול, 

 250יום יש לנו אלף אז ה 393יום הסטודנט זה מה שאנחנו מוציאים על יום הסטודנט. אם בשנים קודמות היה 
 אלף

 אם לא יהיה הפתעות שי:

 אלף. 60אלף הוצאנו  40מסיבת פורים שבמקום  יובל:

 יש פה עוד שינוי עם אירוע גאווה  שי:

 איפה התקציב במסיבת פורים? עידו:

 זה היה ושיניתי את זה יובל:

 אפשר הסברים על כל השינויים פה?  שירה:

השינויים שהיו אנחנו הורדנו את גיבוש אגודה כי כל שנה האגודה הייתה מסבסדת "על האש" וכאלה  מתן:
 שקלים.  30שקלים נשים  10והשנה אין לנו כסף במקום שנשים 

סעיף וזה נורא ברור. הדברים הקריטיים -. אני לא רוצה לעבור סעיףXויצא  Xהפנינג סמסטר ב' הוקצב  יובל:
אלף שקל בתוקף הסכם עם בלוסטון וזה עוד פעם לשנה הבאה  20עליהם זה פורים שעלה  שאני רוצה להיצמד

 ויום הסטודנט שזה הכי קריטי לאחר שיחה עם רפי.

 אין בירור של פורים? עידו:



 

 

 3,000אלף שקל לאירוע של  60השנה פורים אנחנו משלמים  11אנחנו משלמים לצורך העניין על האנגר  יובל:
 את ההכנסות מהבר, כרטיסים ונושאים בהפסדים שיש מבחינת בלוסטון. אם יש הפסדים. איש והם מקבלים

 אלף שקל על יום הסטודנט אם אין חשש להפסד. 200הייתי שם  שי:

 הכל מתוקף הסכמים והם הולכים להשתנות בסוף השנה. יש למישהו משהו להוסיף על זה? יובל:

 : אין לנו משהו לעשות עם זה?עידו

 ן לנואי יובל:

 אמרנו שנעשה משהו עידו:

 בקיץ כי כרגע אתה לא יכול לעשות את זה. אתה יכול וזה יעשה יותר נזק מתועלת. יובל:

אלף שקל. האגודה מוציאה כסף  20מינוס  -מחלקת רווחה ומילואים, ככה קודם כל אירוע מערך מילואים יובל:
ואים. שנה הבאה ננסה למצוא רעיון אפקטיבי בלי שהמילואימניקים מגיעים אז השנה לא עושים אירוע מיל

מיילים אליי או לגל. בגלל זה ירדה הרכזת מילואים פה. ציוד השאלה זה גם כבר לא עובד,  -ואם יש רעיונות
 פעם היה גזיות וכו' והפעם אין את זה.

 שקל. זה של לין חבושה? 2000ירד רכז מילואים אבל עדיין יש ה שירה:

 כן יובל:

 למשרתי מילואים מתנות שירה:

 שקל? אני לא יכול לזוז על זה. 12כל פעם קונים להם מתנה ב  יובל:

צוואר למי שיוצא -חם 100שקל זה לתת הטבה למשרתי המילואים היה רעיון של לחלק  2400הרעיון של  מתן:
 למילואים בחורף עם לוגו אגודה, משהו שייתן ערך למילואימניקים.

 זה פורסם? שירה:

 וד לא יצאזה ע מתן:

 איך מיליאומניקים מקבלים את זה? עידו:

 לין יצרה קבוצה והיא תיצור קשר עם המילואימיניקים שי:

ומלא הצטרפו ומלא שאלו שאלות וזו קבוצה ששואלים שם שאלות  יודעים עליה, עברה הודעה בוואטאפ סתיו:
 וזה אפקטיבי.

 מילאומיניקים יודעים שיש מענה מתן:

 זה יגיע לכל המילואמיניקים? 2,400השאלה אם  עידו:

 100הרעיון זה ל  מתן:

 אני מעריך שיש יותר עידו:

 800 יובל:

 איך יודעים את זה? עידו:

 הם רשומים בדיקאנט סתיו:

 מוצהרים ויש עוד אוכלוסייה שלא מוצהרת ולחלק לכולם זה בעייתי 800יש  מתן:

 . 300שנה שעברה לקחו  שי:



 

 

 זה עושה את האימפקט עידו:

 300אתה אומרים שלא לוקחים ולוקחים רק  שירה:

 רווחה ומילואים?אחרי שדחפו את זה וזה המינימום שאתה יכול לעשות. שאלות לגבי  300לקחו  יובל:

 )הועד מסמן שלא(

לא השתנה יותר מדי, היה ניוד של המטוס הזה אל מול הסיוע לסטודנטים קשיי יכולת  –קשרי חוץ  יובל:
לעזור לסטודנטים וציוד כללי מקבלים את זה  1500ברכישת ציוד כללי. הסיוע ירד כי זה לא באמת עוזר 

 סטודנטים. 150צם גייס את כל ה אפ. במקום זה הבאנו את המטוס הזה שבע-מהלפ

 בלי סעיף? 800מה זה  נועם:

המטרה במקור הייתה לייצר קבוצה שתיצור קשר עם סטודנטים בחול עם כיבוד ובסוף זה יהיה דרך  שי:
 המכללה ומוסדר יותר ואנחנו לא צריכים לממן משהו שקשור לזה

 עוד שאלות על מחלקת קשרי חוץ?  יובל:

 )אין שאלות(

תעברו על זה קצת ותראו מלגת רמ"ח מה שלא היה בתקציב הקודם אנחנו לא  –חלקת דת ומסורת מיובל: 
 יכולים לשלם יותר לדותן והמכללה משלמת לו

 עדיין לא.שי: 

 ם שהוא הוריד לנו ויש דברים שהוא השאיר.ריהמכללה גם רוצה אותו פה. יש דביובל: 

 רוב ההופעות דרך חב"דמתן: 

 גע שהוא חושב שהוא ינצלזה הדברים כריובל: 

 ירושלים וצפת זה אחד הטיולים שיש להם סולד אאוט. סתיו:

 המלגה ברור לכולם למה הוא לא יכול לקבל מלגה? שי:

 כן. ועד מנהל:

 בשבוע מעשים הטובים? 700מה זה מינוס  שירה:

 . אתם יכולים לראות בניצול תקציב שרוב הדברים של המחלקה הזו כבר נעשו.700ניצלה  יובל:

 ן?"פרויקט סמ שירה:

שום דבר לא השתנה הוצאנו מה שהוצאנו על אתר  –ירד. מי שמרכז את זה, זה ניתאי. מערכות מידע  יובל:
שקל לא יצאו. מערכת ניהול אלף  80ושפה גרפית וזאת הוצאה שהיא כביכול רכוש קבוע שלנו ושנה הבאה 

אלף שקלים, המערכת לא משתמשים בה וזה כסף שהיו חייבים, אנחנו הכנסנו את המערכת  10סטודנטים ב 
של אלירן סוויסה ואנחנו בהליכים של חוזה איתו. משנה הבאה תהיה לנו מערכת בתקציב של אלירן סוויסה 

 שח כולל דברור מיילים. 1,500של 

 חוסך מלא כסף סתיו:

)אין(. אני יכול להתעכב על  זה. שאלות?בזה מערכת שאלירן פיתח באגודה וכל השרתים הוא משלם  יובל:
איזה משהו? לגבי מנהל מערכות מידע אלירן חסין זה בעיקר בנוגע לעניין הזה של משכורות וכמובן שזה נחשב 

ים מנהל מערכות מידע אחרי שיש לנו אתר ולשנה הבאה אני לא יודע כמה אנחנו צריכ 33,750משכורת ה 
 מתוחזק ואולי נצטרך יותר לפרויקטים ספציפיים ולדעתי שווה לנו לשלם לפרויקטים ספציפיים ולא לשלם

 )פונה לשירה( יש לכם התמחות? סתיו:



 

 

 לא שירה:

 זה נתון לדיון  שי:

 סבבהבעיקרון האתר בעוד חודש חודשיים יכול להיות מוכן. וגם פה הכל  יובל:

אני חושבת שברגע שהאתר עולה לאוויר אין צורך במשהו ועכשיו הם נותנים עבודה חזקה ושנה הבאה  שירה:
זה לא. אני כן חושבת שאתה צריך מישהו ולא לפרויקטים ספציפיים ותצטרך שנה הבאה משהו ולך תשיג את 

 הוא עשה בשנהחסין שלא לומד פה ומי שבנה את האתר, אני לא אומרת לשלם לו את הסכום ש

 את מכירה את התחום יותר טוב ממני יובל:

 שלמי הם הולכים? 5000אני רוצה לשאול לגבי הסעיף של תחזוקת אתר, עדיין יהיה  שירה:

 בעיקרון וובסוט אמורים לתחזק לנו את האתר יובל:

 אם הם מתחזקים את האתר הם גם מפתחים את האתר אז מה התפקיד של חסין? שירה:

היה אחראי על כל הפרויקט של המערכות מידע, אפיון וצרכים וזה מה שהיה בעיקר. השאלה אם  הוא יובל:
היה פה מעבר לצרכים. הוא עשה דברים שוטפים וההרשמה לסמינר אבל השאלה אם אני לא יכול לכמת את 

 זה לתוך פרויקטים

נה ובאמת אתה לא נותן אני חושבת שאפשר להפוך את למלגה כמו רמ"חים שזה סכום חד פעמי לש שירה:
לו עבודה כמו פיתוח אתר ואתה פה לבעיות, או מלגה קטנה יותר ואולי הוא יעשה פחות מרמ"חים אחרים אבל 

 אתה כן צריך אותו זמין לך

זה שהפסיקו לתחזק אותו זה ועכשיו אני חושב על זה וזה תפקיד שהוא יחסית חדש והאגודה הייתה בלי  שי:
 בין את זה לגבי אם חסין לא יהיה פה אז בשביל זה משלמים לוובסוט.סיפור אחר. אני פחות מ

)עונה ליובל( לפרויקט חדש אתה צריך מישהו שמכיר את הצרכים של האגודה מבפנים. אתה כן צריך  שירה:
 אותו באופן שוטף ומלגה זה טוב באופן שוטף כי אתה לא יודע לכמת מההתחלה מה היקף העבודה.

 אנחנו עושים בקיץ, לפני שאנחנו מתחילים לעשות את התקציב, אנחנו עושים את הישיבה הזו גם? יובל:

 בטח שי:

 אפשר לדבר עליו בסוף שנה? עבדי:

 לא שי:

שווה לשאול את חסין בנושא הזה ולהסביר לו שאם הוא יגיד לך עדיין צריך אז להביא אותו למקום של  שירה:
 לאפיין את התפקיד

 את התפקיד מול השכרלאפיין  שי:

 אני אשב עם חסין לגבי השכר.  יובל:

 יצא** יובל**

פה אם אני לא טועה זה שנתי השאלה אם נכון גם את השכר הזה, אחרי שהוא ידבר עם חסין, האם נכון  שי:
 לעתיד כשיעלה האתר ולא חייב לחכות איתו לשנה הבאה עד סוף שנת התקציב, אז לעצור את זה?

זה משהו שלחלוטין צריך לשבת עם חסין לא רק בשביל לאפיין, אלא גם לחשוב מה התפקיד קודם כל  שירה:
שלו בקיץ והאם הוא חושב שהוא הולך להישאר בתפקיד הזה. קחו בחשבון שהוא ילחם על זה אבל כן צריך 

 לעשות אפיון תפקיד מחדש, ופיתוח האתר זה משהו שלא יהיה שנה הבאה? 

 זה יעבור לרכוש קבוע שי:



 

 

 זה אתר חדש לגמרי אז אולי אנחנו צריכים לשמר את חסין אם משהו קורה? קרן:

 יש לנו בהסכם איתם על כל תקלה עם וובסוט  שי:

 בגלל שזה התחלה יהיו בו הרבה תקלות קרן:

  חזר** יובל**

 אם חסין לא אחראי לפתור תקלות אפשר לדבר איתו ולעצור את זה עוד חודשיים קרן:

אני מסכימה עם קרן, אתה צריך בסופו של דבר גם אם וובסוט יתחזקו את האתר שנה הבאה, מעבר  שירה:
 לאפיון לדברים חדשים ופרויקטים קטנים, אתה צריך איש קשר

 מי מטפל בזה וובסוט או חסין? קרן:

 וובסוט מטפלים בזה וחסין הוא הנציג שלנו יובל:

אני עכשיו פותח ארגון/חברה/עסק ואני רוצה אתר אז אני מדבר עם החברה שמספקת לי את האתר והם  שי:
 הספק שלי

 אז מי עכשיו יתנהל מולם? קרן:

 אני מתנהלת מולם סתיו:

 זה גם מה שהיה בעבר שי:

י אשב עם חסין השבוע ואראה מתי האתר עולה רק עם תחזוקה של וובסוט, וחסין אם לא צריך אותו אנ יובל:
 הוא לא יגיד סתם.

 שהיית בחוץ אמרתי שתבדוק לגבי הקיץ שירה:

 עוד שאלות לגבי מערכות מידע? יובל:

 אדבר וצאו לדרך יש פה כמה שינויים שעברנו, סתיו ומתן תעברו על זה ובהתאם לצרכים, גרפיקאי, אני שי:

 שקל וזה ירד כי אין צורך לעוד וידאו מוצמד לאירועים 1000צלם אגודה ירד, וידאו רשום  מתן:

זה שינויים שעשינו היום בבוקר, עברתי על התקציב במוצ"ש ויש לי פגישה עם שי כל יום שני וצירפנו את  סתיו:
 שוורצמן ועשינו שינויים.

 כמה גרפיקאים יש? טל:

 אחדיהיה  שי:

 כמה כסף מקבל גרפיקאי? טל:

 עם פנסיות וכו'  2000לחודש בערך ₪  1700יובל:  

מיתוג והדפסות זה הסעיף שצריך שינוי מהסיבה הפשוטה שדיברנו על זה שנשנה מיתוג וכרגע אין לנו  מתן:
ם ולפרסם זמן לשנות מיתוג בגלל הרבה דברים וזה אומר שאנחנו צריכים לקחת את הלוגו כיום ולהוציא דגלי

את האגודה כמו שהיא הייתה צריכה להיות תמיד. כל הדברים של חולצות דגלים ומיתוג הקמפוס זה הסעיף 
 הזה

זה סעיף קריטי לפתיחת שנה, זה פליירים, רולאפים, יום אוריינטציה, שנהיה עם חולצה ולא כל אחד בא  סתיו:
ת' וכמובן זה רק רעיונות אבל לשנות את הסרטון איך שבא לו, יהיה דגלים, מה זה אגודת הסטודנטים מא' עד 

שרץ ממש מהר שזה לפני חמש שנים אז אנחנו ממש במגעים לשנות את הסרטון וגם אותו צריך לעשות מיתוג 
מחדש. אז מה שעשינו זה להשאיר את המיתוג והדפסות, הוידאו יורד, אני לא צריכה צלם וידאו וזה שינויים 

הדפסות נשאר כי באמת נצטרך את הכל ואתם לא רואים את זה עכשיו אבל זה שעלו היום בבוקר, מיתוג ו



 

 

יבוא לקראת שנה הבאה. מה שיש עוד זה צלם אגודה כמו הוידאו שאמרתי, תוכנות זה לא משהו שאנחנו 
 הוצאנו

 אנחנו לקחנו השנה מהמכללה בחינם. זה נוצל לפנינו שי:

 לאישורכם ואחרי מחשבה רבה סתיו:

 המיתוג אתם לא רוצים לעשות בגלל תקציב? למה שלא נעשה דרך עיצוב משהו כזה?השנה את  טל:

 אתם רוצים?  סתיו:

 דיברנו על כל הדבר הזה שי:

 אמרנו שהלוגו ישתנה בקדנציה שלנו ותפקידך בדש להציק לי ותפקידי לעזור לך. סתיו:

 שח? 2500להוריד את ההיא המטרה של זה  שירה:

 זה משהו נוסף שי:

 תחרות או האקתון או שעות סטאז'ים סתיו:

נדבר עם גפן גם. אני רוצה לגעת בגרפיקאי ובסיפור שמאחורי זה. חלק מהתקציב גם סתיו וגם דנה העלו  שי:
את זה שאין צורך בגרפיקאי נוסף ואם סתיו תרצה היא תוסיף על העבודה איתם. דנו בזה וחלק מההחלטות 

עליו, בשיתוף ועדת ביקורת נערך שימוע פיטורין, לא נשלח מכתב פיטורין, וקרן שאלה אם  היה גם רגע לוותר
ההחלטה צריכה לעבור ועד מנהל ואני מתייעץ עם ועדת ביקורת והיא גם עשתה בדיקה. היה שימוע לפני 

ר את זה. פיטורין ואמרנו שנדבר על זה בועד, אנחנו רוצים להציג את הדברים ולדון אם להחזיר או להשאי
 סתיו ועבדי ידברו מבחינת ההצגה של הדילמה ומבחינת מה שהיה בשימוע.

אני קיבלתי שנכנסתי לתפקיד שני גרפיקאים והם הסבירו לי איך זה עובד הם אמרו שדניאל סטודנטית  סתיו:
לעיצוב שנה ד' היא אחראית על גרפיקות של מחלקות, בתי ספר וכל מה שאני אצטרך כמו "חמש דקות 

גודה" רולאפ מדעי המחשב וכו'. תומר כבר בוגר ולא סטודנט. אני מנסה להסביר את המצב כמה שיותר א
יבש, הוא לא סטודנט במכללה. הוא אחראי גרפיקות של מועדונים בלבד והוא לא עושה כלום יותר ממועדונים. 

לא עשה פה חודשיים למועדונים אין הרבה פעילות, אמרתי לשי מסוף תקופת מבחנים אני חושבת שתומר 
של מודל  2גרפיקה אחת אז אולי זה מיותר ואפשר לנייד את הכסף למקום אחר. גרפיקה של מועדון אולי יצאו 

האום ואני חשבתי לפתוח את זה בהתמחות בבית הספר לתקשורת או עיצוב, יש פתרונות והכסף יכול לעבור. 
 הרבה זמן רצינו לעשות את זה ויש הזדמנות

אחלה הוא אחלה גבר. הסברתי לו הוא הבין, הוא בא מוכן ואמר "ידעתי שזה יבוא מתישהו אחרי היה  יובל:
חודשים" והבין אתה רעיון, הוא יקבל את כל מה שמגיע לו מאיתנו במידה ותחליטו  3שלא ביקשו ממני גרפיקה 

 שמפטרים אותו וזה מחכה לאישור שלכם.

 מוד?למה מלכתחילה הוא נשאר אם הוא סיים לל טל:

 ירושה שקיבלנו שי:

 בואו נזכור שדניאל מסיימת שנה ד' אז בואו נפרסם את זה  טל:

 עידו עובד על נוהל עובדים? שי:

 ספקים עידו:

אנחנו עובדים על נוהל ספקים ואפשר לדבר גם על נוהל עובדים ובעייני דרישת סף זה צריך להיות  שי:
 סטודנט.

 שולחת לי שהיא משתמשת בזה לתיק עבודות אז זה פצצהקדימות של סטודנטים. אם דניאל  סתיו:

 הערות על המחלקה הזו? שי:



 

 

 בואו נעלה את זה להצבעה נועם:

 אנחנו מתקדמים, הסכימו שי:

 ברוטו  אתם צריכים לקבל בעיקרון. 505אתם צריכים לקבל  –תקציב בתי הספר  יובל:

 אז תורידו כי זה לא ישנה. קרן:

ספר ולא נגענו. אני רק רוצה סתם שתחשבו כמה הוצאתם ואם אתם מסוגלים זה התקציב של בתי  יובל:
 לעשות פה איזושהי הורדה אז תגידו מראש.

אני רוצה לתת הערה שימו לב לשנת ניצול תשע"ט אחרי שעדן העלה לי הערה על ניצול שלו. הייתה  נועם:
 השאר  טעות של ניצולים מול משה. יש פה שני בתי ספר שזה טוב להם ויש את

ניצול. אם יש לכם תוכנית באלפי  100%זה נתון כרגע לדיון שפשוט שנה אחרי שנה בתי הספר לא מגיעים ל שי:
 ₪. 150שקלים אז מבורך ואני תמיד האמנתי שהפסקה פעילה יכולה לעלות ב

 במסיבה של טל אנשים נכנסו ואמרו וואו מה זה הבלוק פה?  סתיו:

התמונה המלאה ואת הכל ואם יש למישהו משהו להגיד או אתם רוצים להשאיר זה שיקול, אתם מכירים את  שי:
 את זה ככה 

 אתם יודעים כמה הוצאתם השנה תגידו אם אתם הולכים לנצל את זה יובל:

ביקשנו לקבל צפי מכל אחד להמשך הסמסטר על אף שלא קיבלנו לדיון וההחלטה הייתה לא לגעת בזה  שי:
 מרות שהמחלקות הגישו ונגענומתוך הבנה שזה הכסף שלכם ל

 אני שלחתי בתחילת שנה לוז שנתי לכל השנה פלוס תקציב וזה אצל נועם עדן:

 זה מאקרו והשאלה הייתה מה הייתם רוצים שיהיה עם תקציב בתי הספר שי:

 כי בסוף כן צריך להוריד וחייבים להגיע להבנה שחייבים להוריד  סתיו:

 בכמה צריך להוריד לכל בית ספר? קרן:

ש"ח או יחס. אני רק זורק אופציות וזה יותר בקטע של בואו נדבר  1,000אפשר לעשות את זה רוחבי של  שי:
 על זה ונבין ביחד. מישהו פה מאמין שהוא יגיע למלוא אחוזי הניצול?

  33%סתם בהסתכלות ככה חצי קלאץ' רובכם ניצלם בערך  יובל:

 וםתורידו את סמסטר א' שלא יכולנו לעשות בו כל קרן:

. אני משאיר לכם יותר 33% -והם ניצלו פחות 6,000לצרוך העניין התקציב שלהם במנהל עסקים זה  יובל:
 .50%מ

 מתוך מה שיש לי כמה יישאר? קרן:

הערה שאני חייבת לתת פשוט לפרוטוקול נרשם שלניצול מנע"ס רשומים מספרים לא נכונים ואנחנו  נועם:
 נכתוב כי יש יותר במנע"ס שנוצל. 

 יש את זה פה? י:ש

 בואו נעדכן את זה נועם:

  דק'** 5**הפסקה של 

 **20:58**חוזרים ב



 

 

 40%וגם מנע"ס פחות מ  40%פשוט חוץ ממנע"ס ומדמ"ח שיחסית ניצלו, וגם מדמ"ח ניצלו פחות מ יובל:
 פחות  10%אחוז, משפטים נוצל 

 יש להם הפסקה פעילה החודש נועם:

אלף ש"ח  וזה דיון שאנחנו צריכים, שי,  6,000זה  20%יב הזה נוריד אם עכשיו אומרים מכל התקצ יובל:
לעשות את זה. בני ברק לא ינצלו את כל התקציב וצריך לעשות על זה דיון. בני ברק מקבלים את החלק היחסי. 

לקחתי את כמות ₪:  45,000הם היו אצלי בשיחה והם באו מאוד כועסים, הסברתי להם למה הם מקבלים 
ם דרך אחוז הסטודנטים הכללי כפול התקציב ולקחתי את ההוצאות הכלכליות שאין להם בעיה הסטודנטי

אלף ש"ח תקציב שנתי והם לא הולכים להיות שנה  40להשתמש וזה הוצאות העמותה, ומה שנשאר להם זה 
לא הבאה בתקציב בתי ספר. הם יצטרכו להגיש כמו כל מחלקה אחרת תכונית עבודה. הם לא ינצלו גם אם 

 יודע מה נעשה להם.

 יש להם תכנונים גדולים? עידו:

 יש להם בעיה של מקום יובל:

רקע על מה שקורה בבני ברק. הייתי שם היום ועד השנה לא היה משהו מבוסס בבני ברק וזה די נבנה  שי:
היות מאפס, גם העובדים אמרו שלא הרגישו נוכחות של אגודה ואנחנו בתפישה השנה אמרנו שגם שם צריכה ל

תחושה של אגודה. זה לייצר יש מאין וגם אני כמו יובל פחות מאמין שהם יצליחו להגיע למימוש מלא כי זו שנה 
 ראשונה שזה קורה והלימודיות זה באקדמיה ולא חלק מפה.

שמנו להם בר קוקטיילים, אם תרצו שי ישלח לכם תמונות אחרי זה. כנראה שהוא לא ינוצל ואם אני  יובל:
 1,200ממנהל עסקים זה ₪  550אז לצורך העניין מבית הספר לתקשורת זה  20%ריד מכל בית ספר עכשיו יו

 ₪ 

עלתה הצעה ואני אציע אותה עכשיו, בואו נסתכל על תקציב תשע"ח נראה מה בסוף היה ונבסס את זה  שי:
 על תשע"ט

 אם זה הולך להיות מנוצל על בסיס תוכניות של סמסטר ב'  יובל:

 היום דיברתי עם חלק מהם נועם:

שקל בתקציב ואני  0אני יודעת שלא שלחתי את כל התכנון עד לסוף שנה אבל מבחינתי הכל מתוכנן עד  טל:
 תכננתי הכל עם בית הספר שלי.

 תנו לנו מסגרת  נועם:

 ת מזהלא שלחת ולא היינו יכולים לדע שי:

 אני מתנצלת צודק טל:

אני לא מצפה מכם שתגידו לי כמה יעלה כל דבר אבל כן שתשלחו לי מסגרת משוערת כמו שאתם  נועם:
שולחים פעם בחודש, אבל תתנו מסגרת ריאלית למה שאתם מתכננים לכל סעיף. ביקשתי שתעשו סעיפים 

ות. כרגע עוד לא אישרנו אירועים תקציביים בשביל שתהיה תמונה כוללת לאירוע שאתם מתכננים לעש
 למנע"ס בגלל המצב אבל גם הם קיבלו את הניצול כי הם לא ידעו מה היה עד היום וכמה יצא

 ₪ 400אצלך בדש זה  20% יובל:

 מתן שלף נתון וטרף את הקלפים שי:

 מסה"כ ואני מוציא את בני ברק מבתי הספר 58-61%שנה שעברה נוצל בין  מתן:

 השנה אנחנו בזבזנים קרן:

 זה ברכה  שי:



 

 

 זה רק מראה שהם פרודוקטיביים ועושים למען הסטודנטים נועם:

 זה מהמם סתיו:

 תקציב בתי הספר זה משהו שמעולם לא זז והשנה חשבנו אם לגעת או לא לגעת ושנדון בזה פה שי:

 ברמה האישית זה האינטראקציה הכי גבוהה בינינו לבין הסטודנטים מתן:

בואו ננסה לסכם את הנושא הזה, אני רוצה לוודא את מה שמתן אמר כי אני פחות מכיר את המספרים  שי:
האלה ונבדוק אחוז ניצול של תשע"ח ולפי זה נחזיר לכם תשובה. יש הסכמה להגיע לאחוז ניצול שהיה שנה 

 ו שאתם לא מסכימים עם זה?שעברה א

אני יכולה לעלות משהו? אני אומרת את זה כלפי עצמי כי אני לא יודעת מה קורה בבתי ספר אחרים. אני  קרן:
רוצה לנצל יותר כסף להפסקה הפעילה ואני לא יכולה לדעת אם אני אגיע לאותו אחוז ניצול ואני מניידת את 

 כל הכסף

 של סמסטר א' ותהיה אחתבמד"ה בוטלה הפסקה פעילה  נועם:

 אתם רוצים שנגיד לכם כמה זה עולה לכל אחד?  יובל:

 ***השלמה על תקציבי מחלקות**

נשימה. האם לזה יש  20%ומה שיובל מציע זה  40%תקציב של תשע"ח, ואם נלך לשם המשמעות היא  שי:
 הסכמה? או שבכלל לא?

 לשלוח את כל הלוז והכלאני לא מסכימה כרגע כי זה תוכנן ואני שוב צריכה  טל:

או שיישאר  2,000אתה תנצל עוד ₪.  504וניצלת  ₪ 3,027 ךעדן אני יכול לשאול שאלה? התקציב של יובל:
 סכום?

 כן עדן:

אני לא רוצה להיות הבן אדם הרע פה אבל אתם מגיעים לישיבת ועדת מנהל וביקשו מכם להכין גאנטים  יובל:
 וחלקכם הכנתם וחלקכם לא ולשמוע בועד מנהל שיש תוכנית

אנחנו אנשים ודברים משתנים לאורך הדרך וזה שבר את גב הגמל ופתאום עלינו שאין לזה כסף ואותו  קרן:
ו, משהו נופל משהו קם ואנחנו אנשים עם ראש יצירתי שמנסים לעשות לסטודנטים. דבר כלפינו מתכננים משה

אמרו לנו שישלחו לנו גאנט וישיבת ועדת מנהל קודמת היינו אמורים לקבל דוגמא לגאנט ודברים זזים לאט 
 ומשתנים בפועל ואי אפשר שדברים יהיו מתוכננים על פי הספר

 זו ההחלטה.תקציב בתי הספר יישאר כמו שהוא ו שי:

חשוב לי שתבינו שלא מדובר על כלל היו"רים וחלק שלחו לי מנובמבר עד יוני ודברים משתנים וזה  נועם:
 בסדר, אנחנו מדברים על זה באופן שוטף ואתם מקבלים מענה, אם לא אז דברו איתי. 

 אם באתי מוכן וזורקים אז זה מעצבן יובל:

 אני לא מוכנה לזרוק קרן:

 לים את זה פהאנחנו מע סתיו:

 היום בבוקר היו שינויים ויש לי גאנט קרן:

 שירה לא יודעת שמתגבש משהו וצריך לבוא מוכן יובל:

 גם אני רוצה להכניס משהו לגאנט ושי אמר לי תחכי עם זה כי חושבים על זה אגודתי קרן:

 ולא הכנת את הדברים מראשאנחנו סיכמנו ישיבת חציון בשביל לנייד חציון ואם אתה מגיע לישיבת חציון  יובל:



 

 

 גם אתה יכול לומר שלא הכנת את הדברים מראש כי יש דברים שהיו בבוקר שירה:

 היה משהו של משה ואז בדקנו על הדברים ומי שמעדכן את הניצול זה משה  נועם:

 דברים השתנו היום קרן:

 את לא אומרת לי מה השתנה יובל:

 אני לא מוכנה שתגיד זורקים כי אם לשירה עלה רעיון חדש וגם לי והוא לא עלה. קרן:

 אז בשביל מה עושים ישיבת חציון? יובל:

 אז בואו לא נעשה ולא לומר יו"רים זורקים קרן:

אף אחד לא זורק על אף אחד, בואו נירגע עם כל האהבה וכל הרצון הטוב אנחנו מתקדמים מהנושא הזה  שי:
י הספר נשאר כמו שהוא וזה ירד ממקום אחר. אמירות שנאמרו פה ולומר שלא עבדו על התקציב ותקציב בת 

זה לא נכון אבל אנחנו יכולים לסיים ולדבר על זה בצורה בוגרת ועניינית גם על מה שנדרש בין מה שהתקבל. 
 לדעתי יש פה פער שצריך לגשר עליו ופה אנחנו עוצרים את הדיון הזה

, יש הרגשה שיש דברים שהתקבלו בין מי שעבד על 20%היה מוכן לקבל את ההצעה של בתור מי ש עידו:
התקציב ומרגישים את העבודה וזה הזמן לפרגן וזה לא מובן מאליו, אבל יש תחושה שדברים התקלו מלפני כן 
 ועליהם אנחנו רוצים לקבל תשובה ויש כאלו שדחינו. יש פה תחושה שזה מה שמעלה את הכעס מכולם של
דברים שכן דוחפים עליהם מרצון ואינטרס פנימי שאנחנו לא מודעים אליו כי זה מרגיש שיש פה יציאה. אנחנו 
רוצים לקבל החלטה ומה אתם אומרים על זה, וזו הדעה שלהם. ואני בתור אחד שמוכן לקבל את זה, אבל 

התחושה הכללית שמביאה את צריך לשמוע רגע. היורים לא הגישו את הדברים ולא עמדו במה שדרשו אבל זו 
 הכעס בקצר הכללי שיש פה.

סתיו התחלת שאנחנו לא רוצים לקצץ ושהיה נוח אז אמרת את הדברים הפוך כי כשרצינו לקצץ ממדמ"ח 
 אמרת שיש צורך לקצץ בזה ואנשים הגיעו עם דעה מסוימת

ש גם דברים שאמרתם אני רוצה לסכם את זה ועם חלק מהדברים שאתה אומר אני ממש לא מקבל כי י שי:
שמפריעים לנו. אז אמרנו שנבדוק את זה והעניין פה הוא דיאלוג, ודברים שעברו למועד אחר אמרנו שנבדוק. 
נעשה בדיקה ונעדכן, זו המטרה של מה שקורה פה ואנחנו כזרוע מקצועית שעובדת ביום יום נעשה בדיקות 

 ממשיכים ותקציב בתי הספר נשאר כמו שהוא ונחזור עם תשובות בזמן, קשה לי לקבל את זה. אנחנו לא

זה בהקשר לאיך שהצגתי את הדברים, כשהצגתי את זה נקודתי כי אנחנו מכוונים לאיזשהו מקום אבל  סתיו:
 באתי בתור סטודנטית בתפקיד הזה פה

 זה שצריך לקצץ פה ובדברים אחרים, הדעה הייתה אחרת עידו:

 סתיו ועידו תמשיכו את זה בהפסקה נועם:

 מדובר בדיון פרטני אבל זה לבד  שי:

 מועדונים שי:

 פורום כלכלה סיים פעילות הם הולכים לעשות שני אירועים ועוד לא ברור מאיזה תקציב זה ירד.  יובל:

טר הזה לא תהיה פעילות של פורום כלכלה ונחשוב על אופציה שנעשה דיברנו גם עם דנה ונכון לסמס שי:
בסמסטר א'. המועדונים נתקלים בקשיים בסמסטר ב' ויש להם נפילה בהיענות מצד הסטודנטים וצריך לפצח 

 את האגוז הזה. מי שספג את רוב האש זה פורום כלכלה.

 מה שאפשר לעשות בפורום הזה זה אירוע בסוף שנה מתן:

עד  8י מעלה את זה פה כי היה אירוע אחרון שלא צלח, הגיע אליו שלומי בריזר משר האוצר ונכחו בו מאנ שי:
 סטודנטים וזה לא נגע במספיק סטודנטים לדעתי 20



 

 

 סטודנטים וסיקור תקשורתי 120אני אוסיף, שנה שעברה היה עם נגיד בנק ישראל שהיו בו  מתן:

שעברה הפורום היה בתפוסה מלאה והשנה אין להם סטודנטים הסיפור, ואני אחדד את השאלה, שנה  שי:
 בסמסטר הזה והם מעוניינים לקיים אירוע, אבל אני מעלה לשאלה אם להשאיר שם את הכסף או לבטל?

 איך זה עובד?₪,  1,200לך או ליובל, אני לא הבנתי  עידו:

 ***טל בדש יצאה***

 לפורום כלכלה? ₪  800להם  בואו נסגור את פורום כלכלה השאלה אם להשאיר שי:

 אין פעילות בכלל אבל רוצים עוד חודשיים לעשות אירוע סוף? שירה:

 זה אירוע שיא בשיתוף בית הספר לכלכלה  מתן:

 בלי פעילות שוטפת, רק אירוע סוף נועם:

 אמורה להיות הרצאה? שירה:

 בשנתיים האחרונות, אחד היה מוצלח ואחד היה ההפך המוחלט 2היו  שי:

 מה הסיבה? שירה:

 שם מוכר יביא את התפוקה ושם לא מוכר לא יביא את התפוקה והשם הלא מוכר זה בחינם מתן:

קיבלנו מדיקאנט הסטודנטים עבור מועדון הדיבייט וזו התמיכה ₪ אלף  24חבל על הדיון. לפי מה שיצא  שי:
 יפית, זה בא על האליפות שלהם עבור מועדון הדיבייט מהדיקאנט. שאלות? כל כסף הוא ברכההספצ

 המועדון הגלובלי  -שאלה מתוך ידע כללי על המועדונים סתיו:

ניצל את כל תקציבו. אני אסביר לכם על המועדון, וזה אגב עוד שינוי שאנחנו עתידים לעשות ולדבר עליו.  שי:
התחלנו את השנה בתפיסה של לחזק את המחלקות והמועדון הגלובלי זה עוד יחידה שהיינו רוצים להעביר 

גיעים לקמפוס סטודנטים למחלקות תחת קשרי חוץ כי אנחנו תופסים אותם שם. מה הפעילות שם? כל שנה מ
גלובליים ובעצם המועדון סיפק פלטפורמה להוואי עבור אותם סטודנטים, המועדון נתן הוואי לסטודנטים זרים 
ולסטודנטים מהמכללה למנהל, המטרה זה לחזק ולחבר קשרים ביניהם. אנחנו רוצים לגרום לסטודנטים 

למה בסמסטר ב' אין? כי מרבית הסטודנטים הזרים להרגיש את הבינלאומיות בלי לצאת לחילופי סטודנטים. 
ואנחנו העמקנו את הקשר לגבי זה עם המכללה למנהל והבית הטבעי יהיה  4באים בסמסטר א'. עכשיו יש 

תחת קשרי חוץ ובתקווה שהתקציב יהיה לא רק של האגודה. עוד משהו, לגבי מועדון השחמט. היה שם סיפור 
מכללה, הם יצאו לתחרות וניצחו וקיבלו דירוג יפה ולאחר מכן המכללה שהלך ככה: הוא מתוקצב על ידי ה

רצתה להחליף את הפעילות ואז דנה התעקשה שזה לא יקרה מתוך הבנה שלא פותחים מועדון לחודשיים 
 ולכן נמשך תקצוב מצד המכללה למועדון השחמט. 

 הם רצו לעצור כי אין תחרויות  נועם:

  21והם ניצלו  19ב הוא קציתבמודל האו"ם רשום שה עדן:

 שנשלח את התקציב המתוקן תראו נועם:

 יש להם חריגה ואין הסבר יובל:

 מה מקור החריגה? שי:

 התחרות שהייתה במקום אחר בעולם. :יובל

 בגלל שינוי ביעד זה עלה יותר. נושא הבא: רכש אגודה שי:

 מה קורה עם ניצול תקציב בכל מועדון?  שירה:



 

 

 רשום למעלה יובל:

 אמרתם שהמועדון הגלובלי ניצל את כל התקציב ירה:ש

 האם יש פירוט של הניצול? עידו:

 יש פירוט לא במספר יובל:

 רשום ניצול תקציב קרן:

 לא צריך פירוט שירה:

 **טל בדש חוזרת**

עברנו על זה בישיבה הראשונה ולא השתנה משהו אבל נבקש מדנה, אני לא יודע איפה זה קיים ומה היה  שי:
 סטר א' במועדון הגלובליבסמ

  0חוץ מכלכלה ודיבייט לא השתנה תקציב באף מועדון? אני שואלת כי במועדון הגלובלי יש  שירה:

 הוא השתמש בהכל, קיבלנו את זה ככה שי:

 אין שם ניצול או על מה למטה :יובל

 אם הם באמת או לא הוציאו? שירה:

 זה יצא המועדון הגלובלי :יובל

 ק?מ"איך מתקדם מה שדיברנו בישיבת תקציב הראשונה על מדברים ערבית או ע שירה:

 לא התקדם שי:

 ק אחד החזקים שיש במכללה"חייבת לומר שמועדון עמ סתיו:

אני אשים אבל אתם נראה לי מבינים שאנחנו מדברים הרבה על אקדמיה שעושה דברים חדשים אז  שי:
 בפתיחת שנה הבאה אם המועדון הגלובלי יעבור אז תחת אקדמיה יהיו הכשרות

 ש"ח יותר 2,000מודל האו"ם ניצל  שירה:

  דיברנו על זה. עוד שאלות? שי:

  ** טל מזרחי נכנסה**

 רכש אגודה  שי:

ש"ח שנוצל  2,000עוד פעם, אין שינוי דרסטי מדי אתם יכולים לראות את אחוזי הניצול. חוץ ממינוס  יובל:
 אתם יכולים לראות

 מתנות פתיחת שנה שירה:

 לפני הקדנציה שי:

 זה מופיע גם פה וגם בתרבות לגבי המתנות שירה:

 מה שקרה זה שבשבוע חלוקת מתנות הביאו אוהל יובל:

 הלאההבנתי,  שירה:

 שאלות לגבי הרכש? יובל:

 המתנות נוצלו בקדנציה הקודמת? עידו:



 

 

 כן וזה הפירוט אם זה מעניין אתכם יובל:

 מאיפה יורד המתנות שראינו בישיבה הקודמת? עידו:

 בישיבה הבאה שי:

 אני אגיד על זה כמה מילים בסוף הישיבה יובל:

חת שנה, דיברנו על זה בישיבת ועד הקודמות לגבי מה שהוא אמר בסוף הישיבה נדבר על מתנות פתי שי:
 ונדבר על זה בסוף הישיבה הנוכחית. על קופי זול דיברנו בתחילת הישיבה

 הסכומים למטה כבר ירדו? עדן:

 כן, זה מת. הנהלה וכלליות מה שקורה עכשיו זה שיובל מדבר שי:

. זה הערכה כמו 2,400לא נגיע ל שקל לכיבוד ואירוח וגם לדעתי  4,000סעיף אחרון יש לנו מינוס  יובל:
 שח למקרים מיוחדים 2,500, הוצאות בלתי צפויות, השארנו 17שאומרים. סעיף 

 למה זה בדרך כלל? עידו:

 כסף לבלת"מים שי:

אתה חייב סעיף שישאיר לך משהו בצד. מבחינת ביטוח, מי שלא עודכן האגודה לא צריכה לעשות ביטוח  יובל:
ורה פה במכללה אנחנו מבוטחים תחת המכללה וכל אירוע שקורה בחוץ צריך בשוטף שלה, כל אירוע שק

להיות מבוטח וזה ממדע על הבר ועד סמינר. אם את החלטת לקחת את כל בית הספר למשהו את חייבת 
 ביטוח ומי שאחראי לבטח.

 שאלות לכתוב ונעבור לפי הסדר אני כותב  שי:

והשנה הוא הולך להיגבות בפעם הראשונה בשלוש  2016ס אלינו מהשינוי האחרון זה שיש לנו חוב של פר יובל:
 שנים הראשונות.

 מה זה? 337%הכללי שכתוב ב  SMSה עידו:

 כללי אבל זה הניצול שלו SMSמאז שאני בתפקיד לא יצא  יובל:

אחוז בטוחה בעצמי, אני חושבת שיצאו מהאגודה הודעות כלליות. יצא השנה  60%אם אני לא טועה, ב סתיו:
 כי אם הם עשו את זה דרך חברה, אני יכולה לנסות לבדוק. SMSמתישהו 

שזה הערכה משנה שעברה ועכשיו  638? 2138והוצאות ניצול תקציב  638אבל יש פה תקציב שרשום  קרן:
 כללי לפני שנכנסנו לתפקידים וזה תשלום שנשאר. SMSשעשינו ניצול תקציב אז מסתבר שהם הוציאו 

 עוד ירושה שי:

 נגמרו בחירות  -תפעול בחירות 10סעיף  שירה:

 שח  1,700והקצבתי לזה עוד  יש עוד בחירות שבוע הבא :יובל

 ₪? 1,700לזה צריך עוד  שירה:

 הערכתי :יובל

 תפעול בחירות זה מתן שוורצמן והוא יסביר שי:

בבחירות אנחנו משלמים על שני דברים: על הבוחנים עצמם שמתפעלים את העמדות ועל אוכל  מתן:
דל של מאה מאתיים שקל אבל זה הגבול ש"ח, הב 1,700לעובדים. עשינו חישוב גס ולפי דעתי זה יהיה פחות מ

 שלנו. 

 זה בלת"מים למשל סתיו:



 

 

 אנחנו מחשבים להם שכר מינימום לפי שעה מתן:

 ש"ח מחושב משכורת שהם מקבלים מאיתנו?  7,000בתוך ה קרן:

שעות  10שעות אז אנחנו משלמים  10הצ'ק שלהם מגיע מהמכללה אבל אם אנחנו מזמינים אותם ל  מתן:
 האנשים כפול משכורת. כפול כמות

 זה יוצא מהם ואני מעבירה את הכסף קרן:

 שעות עבודה אז זה משהו כזה. 42בבחירות האחרונות אם אני לא טועה היו  מתן:

חשוב לי כן להכניס פה סייג על השעות של מערכת הבחירות הזו, בגלל שמדובר על נציג שנתון של שנה  נועם:
 יהיה או פחות או יותר או גם וגם אז השעות יהיו בהתאם.א' בתקשורת ויו"ר מנהל עסקים זה 

דואר בעיקרון לא נכנס לאחוז ניצול וגם אני וגם שי חתמנו פעמיים על דואר ורשם העמותות וכו' זה משהו  יובל:
 שעשינו כי אנחנו לא הולכים להביא להם.

 כמה אחוז ניצול כרגע? שירה:

אלף  10, אנחנו חייבים דואר רשום. גם במשפטיות בעיקרון יש 650לא הגיע עדיין אבל אנחנו לקראת ה יובל:
 רק שאם תהיה תביעה וזה כמו בלת"מ₪ 

 כבר ניסו לתבוע פעמיים השנה  קרן:

 ברואה חשבון 20%אני רואה ניצול של  שירה:

 אנחנו משלמים להם רטרו יובל:

 ד מה שלנו יש ממשה זה מה שיש פה ויש דברים שזה עוד חודש או לא יר שי:

 זה ירד ובלי שום קשר חשוב לעדכן שיש לנו חוב לרשם העמותות  יובל:

 אתה מערבב שי:

 התאחדות  יובל:

 ואנחנו שנה הבאה נשלם את זה₪ אלף  10חוב של  שי:

 עוד שאלות על רכש? נועם:

 אתם העלתם את הנושא, הנושא הוא שכר יו"ר האגודה ומנכ"ל האגודה שי:

זה משהו שאתם חושבים שהם אפקטיבי לנקודת זמן הזו? או קופי זול יכול לקרות עכשיו? אני לא מצליחה  קרן:
 להבין

 מהלכים כלכליים ארגוניים שהצגנו בפניכם שאנחנו מנסים ללכת לשם בשביל למנוע את הדברים 3-יש כ שי:
האלה ואחד מהם הצליח ואם לא אז נחשוב על עוד אחד בשביל לשמור על האגודה כמו שהיא. יש לנו הוצאה 

 אלף שקל  150לא מתוכננת של 

 לא רק זה, גם אתר ועוד הוצאות לא מתוכננות יובל:

ר אנחנו סופגים החלטות שהובילו לריקושטים וספציפית הדברים האלה כבר שנה מהיום אז המצב יסתד שי:
 ויש מצב ששנה הבאה האגודה שוחה בכסף

 אם הצבענו שמורידים שכר אז אם זה משהו שקורה משנה הבאה אז האם יש מה לדון בזה?  קרן:

 אני צריך לבדוק את זה  שי:

 צריך לבדוק את זה קודם כל  רועי:



 

 

 לא מדובר על שכר בתקנון עמותה נועם:

 הבאהאם עושים קופי זול זה משהו שיקרה רק שנה  קרן:

 כל השינויים הדרסטיים אנחנו מתכננים לעשות בקיץ יובל:

 ומאוזן 0מה שחייב לקרות ודיברנו על זה גם זה שהתקציב צריך להיות על  שי:

 אנחנו נאזן אם זה יבוא מבני ברק ואנחנו נאזן את זה יובל:

אם אני מורידה עכשיו אנחנו אומרים שצריך להוריד כסף כי חסר כסף וצריך לקחת מכל מיני מקומות.  קרן:
 אז השאלה אם זה פתרון לשנה הבאה או לעכשיו? כי אם זה ככה אני אוריד מקופי זול

יש את בעיית המשכורות והיא לא קשורה לתקציב העכשווי והתקציב הנוכחי. מה שצריך לעשות זה לאזן  יובל:
 אותו והמשכורות זה ניהול תקין

 אתה עדיין לא מבין מה היא שואלת שירה:

 אז לא הבנתי את השאלה יובל:

אני אנסה לעזור לך, לגבי שינוי שכר בעת הזו של השנה אנחנו צריכים לבדוק את זה מבחינת דיני עבודה.  שי:
 זה הרעה בתנאי העבודה וצריך לבדוק את זה. 

 לא אני ולא אתה )שי( נתבע את האגודה יובל:

 ר הבא?: האם בחודש הבא השינוי יקרה או אם זה יקרה בדצמבשי

אם דנים עכשיו בשביל שנה הבאה אז אין לי מה לדון עכשיו כי אתם כנראה תצליחו להביא לפועל את  קרן:
 הקופי זול ואז פתרתם את התקציב

 אלף שקל בשביל לפתור את בעיית התקציב לניהול תקין 20צריך יותר מ מתן:

וזה לא פותר את סעיף  20%ירידה בשכר של בעיות: איזון התקציב ו 2מתן נגע פה בנקודה ויובל מדבר על  שי:
לעשות דרך המכללה ולא  -משכורת והדבר השני זה כל נושא המלגות₪ אלף  120. אחד הוא צמצום 20%ה

 האגודה. עכשיו בעת הזו אין לי תשובה טובה.

 אני צריכה לדון על משכורות לניהול תקין ולא לניהול תקין. קרן:

 משכורות זה שורש הבעיה לניהול התקין שי:

 באמת צריך לבדוק שאם מועצה מאשרת שינוי שכר אם זה תקף מעכשיו  שירה:

 שי אומר דבר נכון קרן:

אף אחד מאיתנו לא יתבע את האגודה אנחנו נבין מתוך אנשים בוגרים ואף אחד פה לא יתבע את   יובל:
 האגודה ובטח ובטח לא אני ושי.  

 אני רוצה את זה ממורקר שירה:

 אני זה הבטחה ממני יובל:

 ברור לנו שלא תורידו רגל מהגז כי אמרנו קודם שמי שבא לאגודה בשביל משכורת לא בא. קרן:

 וצה לתת למען הסטודנטים יעשה את זה ואני מבינה שיש לי אנשים שיעבדו בחינם מי שר

 לפני שנתיים היה פה סגן שהתפטר כי היה לו מינוס ויש פה עוד דברים מתן:

 זה נושא שראוי לדון עליו  שי:

 ***מרום הרוש נכנס***



 

 

בדוק את זה, הבטחה שלי אני ראוי לדבר על זה כמו שקרן אמרה. אין לי תשובה קרונקרטית ואנחנו נ שי:
 22:15ונחזור ב 22:00מקיים. נצא להפסקה, השעה 

 ***חזרה מהפסקה***

אלף שקלים שלא  30אנחנו עדיין בדיוני תקציב, בסיכום הדברים כרגע זה נראה שהתחלנו עם הפרש של  שי:
קשה לעמוד על זה של הצלחנו למצוא לו פתרון ועוד שני שינויים מהותיים כרגע שזה בתי הספר וצ'ופרים ש

 מדעי המחשב

 צריך לבדוק את הדברים האלה. שירה את עובדת ברביעי?  יובל:

 אבקש שחרור שירה:

 נכנס ישיבה יובל:

 גם אם נפתור את זה אנחנו עדיין בגירעון מתן:

אני יכול לבקש עזרה מהמכללה במובן הזה, אישית אני לא אוהבת להסתמך על המכללה בדברים האלה  שי:
יים את כל הסיפור של הדמי תמיכה זה הפנטזיה שלי. רק מחדד את הנקודה שאני לא אוהב להסתמך על ולס

 אחרים בלקיים את הפעילות שלי, ואני אנסה לבקש סיוע כלכלי מהמכללה

יש לי הצעה די דומה בגדול ועלה הנושא בהקשר של מדמ"ח ורפי שהם צריכים לבקש ממנו תקציב  שירה:
 כה בבתי ספר אחרים.וגיליתי שזה לא כ

 אולי אנחנו לא מודעים קרן:

אולי אפשר איכשהו במקום לבוא לרפי שיעזור לנו לעשות קישור בין התקציב שהוא נותן לבתי הספר  שירה:
 לייעד חלק ממנו לסטודנטים עצמם.

 הבית ספר שלך נלחם מול רפי ומבקש ממנו כסף? סתיו:

 זה לא הדיון שי:

באמת בוא תשחרר תקציב לבית הספר שיהיה עבור הסטודנטים וזה יכול להקל עלינו כיו"רים ונוכל  שירה:
לוותר על חלק מהתקציב הבית ספרי, או אם אצליח להוציא ממנו תקציב לצ'ופרים או לאירוע גדול שרוצים 

 לעשות או הפסקה פעילה ונכניס את הלוגו של בתי הספר ויהיה שיתוף פעולה חזק

 לדעתי זה עדיין לא פותר את זה מתן:

בגלל ₪  אלף  15אלף שקל אז הם יהיו בניצול תקציב של  7בני ברק גם אם אני עושה להם עוד אירוע של  יובל:
 400ומשהו שקל בר בוואן ועוד  2אלף שקל מתנות ועוד  7שהשנה התחלנו לעבוד איתם כמו שצריך אז יש 

אלף שקל שהם כביכול פנויים לנו ואני חושב  30שקל זה עדיין עוד  אלף 7שקל פורים וגם אם אני אתן להם עוד 
שזה אופציה גם טובה ואני לא מתלהב לרשום את זה כי זה התקציב שלהם וכמו שכולם ממתנים אז כמובן זה 

 גם בני ברק

 נבדוק את שתי האופציות שי:

 בקשר למדמ"ח נשב על זה ביום רביעי  יובל:

 יה בבני ברק ועל מה הם באו מוכנים?אפשר פירוט על מה שה שירה:

 אמר שהם באו כעוסים עידו:

היום הייתי בבני ברק מתוך אירוע תרבותי שהם קיימו שם בשביל לעזור להם קצת ולפני חודש אנחנו  שי:
התחלנו מפגשים קבועים עם נציגי האגודה והמפגש הראשון שהם עשו עם יובל והם באו עם שאלות בשביל 

 להבין את מסגרת התקציב שלהם.



 

 

 יש להם תוכנית? שירה:

ביכול שהוא שלהם כי זה כמות הסטודנטים ביחס להכנסות שלנו מבחינת זה לא משנה כי זה כסף כ יובל:
 האחוז ואת יכולה להבין את החישוב

 ברור לי לגמרי אבל כמו שאתם מבקשים מאיתנו גאנט שנתי שירה:

פעם ראשונה שהייתה התקשרות בין בני ברק לבנינו לפני שלושה שבועות הם באו מאוד כועסים שלא  יובל:
 90למה התקציב ככה, איך אני מקבל את הכסף וכו' והסברתי לו שאני מבחינתי להוריד את ההיה להם יחס ו

אלף שקל תיקח את זה תנצל את זה תביא רואה חשבון ועורכי דין שאתה צריך בשביל לפתוח עמותה, ולכן 
קת עדיף לך לפעול פה כמו כל מחלקה אחרת. אנחנו מנסים לבנות איתם את כל הסיפור הזה שנקרא מחל

בני ברק אבל השנה זה לא יצא אבל לא באמת, כי הצלחנו לעשות להם שני אירועים ואני מעריך שנעשה להם 
 שני אירועים בהמשך ואין להם סדר גודל של לעשות הופעה.

זה אפשרי לדבר איתם? כי אמרתם שהם לא מבינים אבל יש מקום של שיח של ללמד כביכול? תראו  שירה:
 כי אין שימוש

הם לא ידעו מזה כי הם פשוט לא ישתמשו בדבר הזה אם ניקח את זה כי אני ושי מנהלים להם את הדבר  יובל:
הזה ואנחנו דוחפים להם מלא דברים אבל זה מאוד בעייתי כי הם לומדים לא בימים מקבילים כי נשים וגברים 

ערב וביום רביעי חצי שעה וזה ערב ובוקר עכשיו שהבאנו בר בוואן הוא היה היום חצי שעה בוקר וחצי שעה 
 בוקר חצי שעה ערב והמקום נורא קטן 

 כיתות 6יש שם בערך  שי:

 זה פחות מיבילים יובל:

 בכל אופן זו אופציה ואולי נעשה להם הפוך על פי דרישה שי:

שנה הבאה הם יצטרכו להגיש תקציב עם רעיונות והכל ואנחנו נאשר חלק מהדברים כן וחלק שלא ושנה  יובל:
אלף  20האגודה תהיה מאופסת ויהיה יותר קל לעשות את הדברים האלה ואני מעריך שאפשר להוריד  הבאה

אלף שקל לאורך  5. אפשר להוריד משמה, עד השנה הם לא ניצלו יותר מ10שקל לדברים האלה ולהשאיר להם 
סים אותם יותר כל השנים וזה הלך על מתנות בלבד. זה הלך על מתנות לפתיחת שנה וגם השנה אנחנו מכני

 לעניינים לדבר הזה 

 גם מבחינת אקדמיה נועם:

נשלח לכם ברביעי, אני מקווה שנצליח עם הגורמים שישבו פה לתקציב שהוא מאוזן, נשלח לכם עוד  יובל:
 170פעם לשאלות ועניינים תנסו להיות זמינים לזה ואת רוב התקציב אנחנו מכירים. לפני זה היה גירעון של 

 לחנו לקצץ וזה הניב תוצאותאלף שקל והצ

 גם להוריד מבני ברקמרום: 

וזה משהו שחייבים לעשות אותו גם בשביל  555שקל ולא  505לפי התקנון אנחנו צריכים לשלם ליורים  יובל:
 הניהול התיקון. קודם עשיתי את החישוב הזה וכל אחד צריך לקבל פחות. 

 ו מאיתנו או תשלמו לנו פחות?רים יכולים להחליט על בואו תקח"אנחנו כיו שירה:

 על פי חוק. אני אשלח לכם את הטבלה בועד המנהל 505אתם חייבים לקבל  יובל:

 505ראיתי את הטבלה ואני ראיתי שרשום שם עד  שירה:

 .505מיליון ויו"ר  10מחזור עד  יובל:

 בוא נבדוק את זה שי:

 אני אבדוק את זה עם החוק של רשם העמותות נועם:



 

 

 . 505מיליון וגמול מרבי זה עד  10מחזור כספי של העמותה במיליוני שקלים עד  יובל:

 אם אפשר לקחת לנו פחות אני מסכימה ואפשר לשאול גם יו"רים נוספים אלא להוריד אפילו יותר.  שירה:

חזר הוצאות שלכם. נשב על זה ברביעי, שלחתי גם עכשיו יושבים ברביעי וכרגע לא צריך להוריד, זה ה עבדי:
 בועד מנהל אם אתם רוצים להסתכל

 מתנות פתיחת שנה שי:

עשינו מאמץ ממש גדול לנסות להביא דברים וקצת לצאת מהקופסא, לא הייתי פה אם לא אהבתם זה  יובל:
 סבבה אני פשוט אומר לו תביא דברים אחרים.

 עשינו הצבעות שירה:

 אמרת שלא אהבו כלום :יובל

 סתם הייתי דרמטי. המסקנות מהישיבה הייתי צריך להוסיף תיק ללפטופ שי:

 אנחנו צריכים לבחור שלוש מתנות וזה הגיוני  יובל:

 דיברנו אז על יותר שירה:

 ככל שאתה מזמין יותר ומפרק ליותר המחיר יותר יקר כי אני מדבר עם ספקים יובל:

 פה שמתנות צריך יותר זו הייתה הדעה שירה:

 אני יכול להראות לכם יותר יובל:

 ? צריך יותר3מה יהיה ב סתיו:

 אין לי בעיה לעשות מה שאתם רוצים יכול להיות שהמחירים יהיו קצת יותר יקרים מזה יובל:

 ננסה לעמוד בתקציב מסוים שירה:

ודעה עם לינק יכנס יבחר מתנה אנחנו השנה עושים את זה ככה עם הזמנה מראש וכל סטודנט יקבל ה יובל:
 מול ברקוד והמתנה תחכה לו פה ולא יהיו עודפים של מתנות

 מה עם שנה א' שנרשמו ברגע האחרון? שירה:

 הבנתי מה את מתכוונת כי השאלה אם שנה א' זה תמיד עם הסדרי תשלום וכל המידע מהשכר לימוד שי:

 שהו מחיר. מה בחרתם ככה פחות או יותר?נצטרך להזמין מינימום גם ככה בשביל לקבל איז יובל:

 תיקח מהפרוטוקול הכל שי:

 אני אשלח לך את הערוך נועם:

 .22:35אני נועל את הישיבה בשעה  שי:

 22:35בה: סיום הישי


